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معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری اصفهان گفت: ۴۳۰ شرکت تولیدی طی دو 
سال گذشته در استان اصفهان بازگشایی و احیا شدند.در دو سال گذشته ۱۹۰۰ مصوبه در ستاد 
تسهیل و رفع موانع تولید به تصویب رسید که منجر به بازگشایی ۴۳۰ شرکت تولیدی شده است.

مشــکلات بانکی، بیمه ای، گمرکی و مالیاتی در صدر مشــکلات این تولید کننــدگان بود که با 
بررسی های لازم در کمیســیون های تخصصی تصمیم به حل این مشــکل گرفته شده است.

امیررضا نقش افزود: اصفهان در رفع موانع تولید رتبه اول را در کشور دارد. 

حفظ آب حفظ زندگی است
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 فرمانده انتظامی کاشان خبر داد:

دستگیری زوج سارق نذورات امامزاده کاشان
فرمانده انتظامی شهرستان کاشان از دستگیری زوج سارقی که در حال سرقت نذورات حرم یکی 
از امامزاده های این شهرستان بودند، خبر داد.سرهنگ ایرج کاکاوند در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، 
اظهار کرد: در پی اعلام تولیت حرم یکی از امامزاده های سطح شهرستان کاشان مبنی بر حضور دو 
سارق در محل، بلافاصله بررسی موضوع در دستور کار ماموران انتظامی این فرماندهی قرار گرفت.

وی افزود: ماموران با حضور در محل یک زن و شوهر سارق که در حال سرقت وجوه داخل صندوق 
نذورات حرم امامزاده بودند را مشاهده و طی عملیاتی ضربتی آنها را دستگیر کردند.فرمانده انتظامی 
شهرستان کاشــان ادامه داد: متهمان دستگیر شــده در تحقیقات اولیه انجام شده به بزه ارتکابی 

اعتراف و پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شدند.
 

بهره برداری از چند طرح با ۶0 میلیارد تومان هزینه در 
شهرستان کاشان

همزمان با هفته دولت چند طرح عمرانی با ۶۰ میلیارد تومان هزینه در شهرستان کاشان به بهره برداری 
رسید.سنگ فرش معابر روستای ورکان، آتش نشانی روستای ازوار، بازسازی بقعه بابا افضل روستای 
مرق، سنگ فرش معابر روستای مرق، از جمله طرح هایی بودند که با ۶۰ میلیارد تومان هزینه به بهره 
برداری رســیدند.همچنین برای آغاز اجرای مرحله نخست ۵۰ هکتاری شهر برزک، چمن مصنوعی 
روستای ورکان، زمین ورزشی و چمن مصنوعی روســتای ویدوجا، پارک روستای آزران، ساختمان 
اداره مالیات شهر برزک، چمن مصنوعی روستای سادیان، مزرعه خورشیدی روستای پنداس و چمن 

مصنوعی روستای مرق ۲۰ میلیارد تومان اعتبار اختصاص یافته است.
 

اردوی جهادی دامپزشکی در بویین میاندشت
بیستمین مرحله اردوی جهادی دامپزشکی به مدت سه روز و در چهارروستای شهرستان بویین میاندشت 
اجرا شده است.مدیرکل دامپزشکی استان گفت:در  این اردوی جهادی تاکنون ۴۵۰ هزار رأس دام سبک 
و سنگین دراستان علیه آبله واکسینه شده و یک میلیون و ۷۰۰ هزارمتر مربع اماکن دام استان نیز سم 
پاشی شده است.سید رضا موسوی افزود: به دنبال تلاش تیم های تخصصی دامپزشکی و همکاری بسیج 
سازندگی دراین طرح ها تا امروز طغیان جدی بیماری در استان را نداشتیم وشرایط بسیار مطلوب است.

سرپرست شبکه دامپزشکی بویین میاندشت هم با اشاره به اینکه جمعیت دام سبک شهرستان حدود 
۶۴ هزار رأس است، گفت: دراین اردوی ســه روز بیش از ۱۴ هزار رأس دام سبک علیه آبله، ۱۵۰ قلاده 
ســگ گله ونگهبان علیه هاری و ۳۰۰ قطعه پرنده خانگی هم علیه بیماری نیوکاسل واکسینه شده اند.

عاطفه رحیمی افزود: دراین اردوی جهادی سه تیم سمپاشی، دو تیم واکسیناسیون، یک تیم تشخیص 
ودرمان بیماری دام ها ویک تیم آموزشی وترویجی حضور داشته اســت که به جامعه هدف روستایی 

خدمات رایگان ارائه کردند.
 

توقیف خودروی حمل پسماند صنعتی در شهرستان کوهپایه
خودروی حمل پســماند های صنعتی حاوی ســرباره واحد ریخته گری در حین انتقال پسماند، 
توقیف شد.بنابر اعلام واحد حفاظت محیط زیست شهرستان کوهپایه، کمپرسی حمل پسماند های 
صنعتی حاوی سرباره واحد ریخته گری یکی از شرکت های فولادی مستقر در شهرستان که اقدام 
به بارگیری و انتقال به اراضی شهر سگزی می کرد، در حال انتقال پسماند توقیف و راننده متخلف 
آن به مراجع قضایی معرفی شد.این راننده خودروی حمل پسماند های صنعتی به دفعات مبادرت 
به تخلیه سرباره در اراضی شــهر ســگزی کرده و موجب آلودگی های محیط زیست و تهدید علیه 

بهداشت عمومی شده بود.

فرماندار اردستان مطرح کرد:

اعضای شورای شهر به اختلافات خود پایان دهند

فرماندار اردستان گفت: اعضای شورای شهر با اختلافاتی که به وجود 
آوردند، انگیزه خدمت را در شــهرداری کمرنگ می کنند و چنانچه این 

وضعیت سامان نیابد، قانون فصل الخطاب خواهد بود.
سید محمدهادی احمدی طبا، در ســخنرانی قبل از خطبه های نماز 
جمعه این هفته در مسجدجامع اردســتان به مناسبت هفته دولت، 
اظهار کــرد: در دولت ســیزدهم شــاهد اتفاقات خوبی هســتیم که 
امیدواریم تلاش های هیئت دولت و کارگــزاران دولت به نفع مردم و 

کشور تمام شود.
وی با بیان اینکه یکی از اصلی ترین دغدغه های شهرســتان اردستان 
موضوع تامین مســکن جوانان برای ازدواج آنهــا و جوانی جمعیت 
است، افزود: با تلاش های انجام شده، اردستان یکی از شهرستان های 
با برنامه در حوزه جوانی جمعیت است که اثرات و اقدامات انجام شده 

در آینده مشخص می شود.
به گزارش ایســنا، فرماندار اردستان  با اشــاره به اقدامات انجام شده 
در حوزه مسکن شهرســتان، تصریح کرد: با پیگیری های انجام شده 
۳۹ هکتار زمین در شهر اردســتان، ۱۰ هکتار زمین در شهر مهاباد و به 
زودی الحاق ۱۷.۵ هکتار زمین در زواره انجام می شــود. همچنین با 
پیگیری های انجام شده بیش از ۲۰ هکتار الحاق زمین در روستاهای 

شهرستان انجام شده است.

پرداخت 80 میلیارد تومان تســهیلات ارزان قیمت به مشــاغل 
خانگی 

احمدی طبا گفت: با توجه به اینکه اشــتغال اردستان بیشتر در حوزه 
صنعت بوده، رویکرد جدیدی را در حوزه اشتغال زایی آغاز کردیم و آن 
حمایت از اشتغال های خرد است که در یک سال گذشته تاکنون بالغ 
بر ۸۰ میلیارد تومان تســهیلات کم بهره بین افراد واجد شرایط توزیع 
شده و در این زمینه ۳۰۰ نفر بیمه شــده تامین شده تامین اجتماعی 

افزایش داشته است.
وی خاطرنشــان کرد: با توجه بــه وضعیتی که در حــوزه آب داریم و 
خشکســالی هایی که طی چند سال گذشــته اتفاق افتاده است باید 
نگاه مسئولان مربوطه و بهره برداران در حوزه کشاورزی تغییر کند و به 

سمت کشت های گلخانه ای و کم آب بر حرکت کنند.
فرماندار اردســتان  با اشــاره به پروژه های بهره برداری شده در هفته 
دولت شهرستان اردستان، گفت: اعتبار پروژه هایی که در این هفته به 
بهره برداری می رسد حدود ۱۵۰ میلیارد تومان است که با حضور یکی 
از معاونین استاندار ۹ پروژه شــاخص در حوزه جهادکشاورزی، بنیاد 

مسکن، برق و آب، منابع طبیعی و گردشگری افتتاح خواهد شد.
احمدی طبا در خصوص مشکلات موجود در شــورای شهر اردستان، 
گفت: قانون وظایف و اختیاراتــی را برای فرمانــداری در نظر گرفته 
است و قرار نداریم فراتر از آن را اجرا کنیم. اعضای شورای شهر درون 
شورای شهر مشکلات و موضوعات اختلافی را با یکدیگر دارند که این 

موضوعات باعث شده جلسات هیئت رییسه برگزار نشود.
وی با بیان اینکه تاکنون شش جلسه متولی شــورای شهر اردستان 
برگزار نشــده اســت که فرمانداری موظف خواهد بود اعضایی که در 
جلســات حضور ندارند را ســلب عضویت کند، اضافه کرد: با توجه به 
اینکه عضو علی البدل دیگری وجود ندارد و شــورای شهر نمی تواند با 
سه نفر جلسات رسمی برگزار کند از اعضای شورای شهر می خواهیم 
با کنار گذاشتن اختلافات داخلی، فرصت خدمتی که برای شان ایجاد 

شده را از بین نبرند و کمک رسان مجموعه شهرداری باشند.
فرماندار اردستان با بیان اینکه اعضای شورای شــهر با اختلافاتی که 
به وجود آوردند انگیزه خدمت را در شهرداری کمرنگ می کنند، گفت: 
چنانچه این وضعیت ســامان نیابد، قانون فصل الخطاب خواهد بود 
و فرمانداری به عنــوان نماینده حاکمیت طبق قانــون به وظیفه خود 

عمل خواهد کرد.

بــه دلیل شــدت تصادفــات، جــاده ســه راهی 
مهردشت- حســین آباد در شهرســتان نجف آباد 

دوبانده می شود.
رییس اداره راه و شهرســازی شهرستان نجف آباد 
گفت: دوبانده شدن محور ســه راهی مهردشت- 
حسین آباد در این شهرستان در دستور کار است و 
پیش بینی می شود ســاخت قطعه اول آن به طول 

هشت کیلومتر تا پایان سال به اتمام برسد.
مرتضــی فــولادی افزود: شــدت تصادفــات در 
جاده های دو طرفــه این شهرســتان، اداره کل راه 
و شهرســازی اســتان اصفهان را بر آن داشــت تا 

محور های دو طرفه را به یک طرفه تبدیل کند.
وی گفت: شهرستان نجف آباد دو جاده دارد که تردد 
در آن ها به صــورت دو طرفه بوده کــه این دو جاده 

سه راهی مهردشت - حســین آباد )هفت جان( و 
جاده دهق - گلپایگان است.

رییس اداره راه و شهرســازی شهرستان نجف آباد 
افزود: با توجه به اولویت این دو جاده در شهرستان 
و اعتبارات ویژه ای که در ســفر رییــس جمهوری 
به اســتان اصفهان، پیش بینی شــد، طی قرارداد 
با پیمانکار، عملیات زیرســازی تا پایه ســه راهی 
مهردشــت - حســین آباد در حال اجرا بوده که در 
حال حاضر در مرحله خاکریزی است همچنین این 

قرارداد با مبلغ ۱۸ میلیارد تومان امضا شده است.
فولادی با اشــاره به اینکه کل طول محور طرح ۳۳ 
کیلومتر اســت، گفت: ۲۰ کیلومتر از این مســیر در 
حوزه شهرستان نجف آباد و ۱۳ کیلومتر آن در حوزه 

شهرستان تیران و کرون است.

وی افــزود: ۲۰ کیلومتــر این جاده در شهرســتان 
نجف آبــاد در دو قطعه اجرا می شــود که عملیات 
اجرایــی قطعه اول بــه طول هشــت کیلومتر آغاز 
شده و مشــارکت خیران در ساخت قطعه اول قابل 

توجه است.
رییس اداره راه و شهرســازی شهرستان نجف آباد 
گفت: خیران راه ساز شهرستان نجف آباد در بخش 
مهردشت، اجرای ابنیه فنی و پل های پنج کیلومتر 
قطعه اول را برعهــده گرفتنــد و اداره راهداری هم 

ساخت پل های ۳ کیلومتر آن را در دستور کار دارد.

 دوبانده شدن جاده سه راهی مهردشت- حسین آباد در 
شهرستان نجف آباد

۵۱۹ متقاضی نهضت ملی مسکن در شهرستان چادگان تایید نهایی شدند.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مرکز اصفهان؛ رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان 
چادگان با اشاره به اینکه شهرستان چادگان شامل ۲ شهر رزوه و چادگان است، گفت: یک هزار و ۶۷۷ نفر در شهرستان چادگان در طرح نهصت ملی مسکن ثبت 
نام کردند که از این تعداد یک هزار و ۲۶۶ نفر از شهر چادگان و ۴۱۱ نفر از شهر رزوه بودند.شهاب ایمری با بیان اینکه درخواست ۵۷۲ متقاضی نهضت ملی مسکن 

در شهر چادگان رد شده است، افزود: درخواست ۱۸۹ نفر از متقاضیان نیز در حال بررسی است و تاکنون بیش از ۳۹۰ نفر متقاضی طرح در چادگان تایید شدند.
وی گفت: از تعداد ۴۱۱ نفر ثبت نام کننده در طرح نهضت ملی مسکن در رزوه ۵۴ متقاضی در انتظار بررسی هستند و درخواست ۱۸۴ نفر از آنان رد شده است و 
۴۰ نفر انصراف دادند.رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان چادگان ایمری با بیان اینکه ۱۲۱ متقاضی نهضت ملی مسکن در رزوه تایید نهایی شدند، افزود: در 

مجموع تاکنون ۵۱۹ متقاضی نهضت ملی مسکن در ۲ شهر چادگان و رزوه تایید و در سامانه به ثبت نهایی رسیده است.

خبر روزتایید نهایی 519 متقاضی نهضت ملی مسکن در شهرستان چادگان

عکس خبر

معرفی امام جمعه 
جدید شهر گرگاب

در آیین عبادی سیاسی نماز جمعه 
گرگاب، حجت الاســلام روح ا... 
قربانی به عنوان امام جمعه جدید 
این شهر معرفی و از حجت الاسلام 
عاملی به عنوان امام جمعه سابق 

گرگاب قدردانی شد.

سرپرست اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی اردستان:

10 درصد جمعیت اردستان عضو شرکت های تعاونی هستند
سرپرست اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی شهرستان اردستان گفت: با رصدهای انجام شده مشخص 
شد که بیش از ۱۰ درصد از جمعیت شهرستان اردستان عضو شرکت های تعاونی هستند و در اقتصاد 
شهرستان سهم دارند.وحید نقوی، در نشســت خبری هفته تعاون اظهار کرد: هر ساله هفته تعاون 
از هفتم تا ۱۳ شهریور برگزار می شد که امسال با توجه به ایام اربعین امام حسین)ع(، هفته تعاون 
از اول تا هفتم شهریورماه برگزار می شود.وی با بیان اینکه با رصدهای انجام شده بیش از ۱۰ درصد 
از جمعیت شهرستان اردستان عضو شرکت های تعاونی هستند و در اقتصاد شهرستان سهم دارند، 
افزود:طی  بررسی های انجام شده تعداد ۱۷۰ شــرکت تعاونی در شهرستان اردستان وجود دارد.به 
گزارش ایسنا، سرپرست اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی شهرستان اردستان تصریح کرد: وضعیت 
شــرکت های تعاونی در شهرستان اردســتان مورد غفلت قرار گرفته اســت به طوری که ۶۹ درصد 
تعاونی های شهرستان اردستان غیرفعال و تنها ۳۱ درصد فعال هستند.نقوی با بیان اینکه تعاونی ها 
در این شرایط اقتصادی نقش موثری در توسعه و رونق اقتصادی دارند، گفت: تلاش می کنیم با ایجاد 
کارگروه تخصصی تعاونی های راکد شهرستان اردســتان را بار دیگر فعال کنیم، زیرا معتقدیم احیا 
و فعال ســازی ظرفیت های راکد و غیرفعال آن ها موجب توسعه اقتصادی و اشتغال زایی در منطقه 
می شود.وی خاطرنشــان کرد: رشته هایی که در اردســتان در حوزه تعاونی فعالیت می کنند شامل 
رســته های تولیدی، توزیعی و خدماتی هستند و بیشتر شــرکت های موجود در زمینه کشاورزی و 
دامپروری و خدماتی فعالیت می کنند.سرپرست اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی شهرستان اردستان 
با اشاره به برنامه های هفته تعاون در اردستان، گفت: غبارروبی گلزار شهدا، بازدید از واحدهای تعاونی 
برتر شهرستان، برپایی میز خدمت در مراسم نمازجمعه، نشست و بررسی مشکلات با تعاون گران 

شهرستان، برگزاری مسابقه فرهنگی و ورزشی از مهمترین برنامه های این هفته خواهد بود.
 

امام جمعه کاشان:

مسئولان برای حل مشکلات مردم بیشتر تلاش کنند
امام جمعه کاشان گفت: به هر میزان برای این مردم نجیب کار و تلاش کنید، باز هم کم است؛ اگر 

شبانه روزی مسئولان برای این مردم کار کنند بازهم نتوانسته اند حق ملت بزرگ ایران را ادا کنند.
حجت الاسلام سید سعید حســینی در خطبه های نماز جمعه در مصلی بقیه ا... الاعظم کاشان یاد 
شهیدان رجایی و باهنر را گرامی داشــت و ضمن قدردانی از زحمات و تلاش های دولت سیزدهم، 
روحیه جهادی رییس جمهور و دولتمردان را ســتود و اظهار کرد: تلاش ها و زحمات شــبانه روزی 
رییس جمهور و مسئولان دولتی در عرصه های مختلف قابل قدردانی است.وی افزود: این دولت 
در عرصه داخلی و بین المللی خوش درخشــیده و پرونده آن قابل قبول است.امام جمعه کاشان 
تصریح کرد: در همه عرصه ها دولت مردمی نه تنها موفق به عقب راندن دشــمن شده است، بلکه 
در اداره کشــور نیز موفقیت هایی در بخش های مختلف نظیر عرصه دیپلماسی، انرژی هسته ای و 
فناوری دانش بنیان کسب کرده که عضویت در باشگاه های اقتصادی بین المللی نظیر »شانگهای و 
بریکس« گواه این ادعاست.وی با اشاره به بصیرت، هوشیاری، ولایتمداری و فداکاری های ملت 
ایران، خطاب به مدیران اجرایی تاکید کرد: به هر میزان برای این مردم نجیب کار و تلاش کنید، باز 
هم کم است؛ اگر شبانه روزی مسئولان برای این مردم کار کنند بازهم نتوانسته اند حق ملت بزرگ 
ایران را ادا کنند.حسینی در ادامه اظهار کرد: اخیرا تعدادی از جوانان فعال در عرصه رسانه و فرهنگ 
کاشان برای تبیین بیانیه گام دوم انقلاب اقدام به تالیف کتابی در این خصوص کرده اند که نظر مقام 
معظم رهبری را به خود جلب کرد و بر حاشیه نامه این جوانان تقریظی نوشته اند، من هنوز کتاب شما 
را نخوانده ام اما نامه شما را خواندم و خیلی از دل نورانی شما خوشحال شدم، این دغدغه جوانان 
کاشــان برای تبیین بیانیه گام دوم انقلاب برای نسل جدید ارزشــمند است.وی افزود: مسئولان 

کاشان باید در خصوص اجرایی کردن بیانیه گام دوم انقلاب با جوانان مومن انقلابی همراه باشد.

اخبار

 معاون سیاسی، امنیتی، اجتماعی 
استاندار اصفهان:

400 شهید دهاقان به 
جوانان معرفی شوند

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
اصفهان گفت: ستاد یادواره شهدا در دهاقان 
راه اندازی شود تا جوانان ۴۰۰ شهید شهرستان 
را بشناسند.محمد رضا جان نثاری با حضور 
در یادواره شهدای کارمند شهرستان دهاقان 
ضمــن گرامی داشــت هفته دولــت، اظهار 
داشــت: هفته دولت به یاد شهیدان رجایی 
و باهنر است، شهید رجایی با حکومت چند 
روزه جاودان شد. او با ایمان، ساده زیستی، 
مستضعف نوازی و استکبار ستیزی جاودان 
شد.وی با بیان اینکه زنده نگه داشتن یاد و 
نام شهدا کمتر از شهادت نیست، افزود: مقام 
معظم انقلاب تاکید بر حفظ یاد و نام شــهدا 
دارند و چرایی شهادت از امر شامخ شهادت 
مهم تر اســت و بایــد به آن پرداخته شــود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
اصفهان تصریح کرد: چرایی شهادت حتی از 
چگونگی شهادت مهم تر است و درباره شهید 

باید به طرز شایسته و جذاب صحبت شود.
وی اذعان کرد: برخی از شــهادت به گونه ای 
صحبت می کنند که شهدا انسان هایی در زمان 
خودشــان بوده اند و دیگر همانند آن ها تکرار 
نمی شوند.جان نثاری گفت: شهدا انسان های 
معمولی بودند اما اکسیر امام راحل، آن ها را 
خاص کرده بود، اکسیر ولایتمداری، آن ها را 
به اوج رســاند پس امروز هم می توان شهید 
بود.وی خاطرنشــان کرد: شهید و شهادت را 
برای جوانان دســت یافتنی نکنید، در همین 
روزهای اخیر در شــهر اصفهان شهید نیروی 
انتظامی داشتیم که برای تامین امنیت مردم 
وارد میدان شد.معاون سیاســی، امنیتی و 
اجتماعی استاندار اصفهان از راه اندازی ستاد 
یادواره شهدا در شهرستان دهاقان خبر داد و 
مطرح کرد: من از فرماندار شهرستان دهاقان 
ســوال کردم که آیا شــما در شهرستان ستاد 
یادواره شهدا هم دارید و بعد از شنیدن جواب؛ 
از وی درخواست کردم  که حتما در شهرستان 

یادواره شهدا راه اندازی شود.

با توجه به اینکه اشتغال اردستان بیشتر در حوزه صنعت 
بوده، رویکرد جدیدی را در حوزه اشتغال زایی آغاز کردیم و 
آن حمایت از اشتغال های خرد است که در یک سال گذشته 
تاکنون بالغ بر ۸۰ میلیارد تومان تسهیلات کم بهره بین افراد 
واجد شرایط توزیع شده و در این زمینه ۳۰۰ نفر بیمه شده 

تامین شده تامین اجتماعی افزایش داشته است

با مسئولان

استان
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 معاون تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان:

تعاونی های اصفهان ۶8 میلیون دلار صادرات خارجی 
داشتند

معاون تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان گفــت: تعاونی های فعال این 
استان در ســال گذشــته بالغ بر ۶۸ میلیون دلار به خارج از کشور صادرات داشــتند.به گزارش 

خبرنــگار مهــر، روح الامیــن امیری 
صبح روز گذشــته در نشســت خبری 
که مناســبت هفته تعاون برگزار شد، با 
اشاره به اینکه استان اصفهان سه هزار و 
۵۸۸ تعاونی فعال دارد که در ۱۴ حوزه 
فعالیــت می کنند، اظهار داشــت: این 
تعاونی ها در ســال ۱۴۰۱ نزدیک به ۶۸ 
میلیون دلار به کشــورهایی چون عراق، 
افغانســتان و تاجیکســتان صادرات 
داشــتند.وی با اشــاره به اینکه میزان 

صادرات تعاونی های استان در ســال ۱۴۰۱ نسبت به ســال قبل تر آن ۲۴ درصد افزایش یافت، 
خاطرنشان کرد: اصفهان به لحاظ میزان صادرات تعاونی ها جزو چهار استان برتر کشور شناخته 
می شود. معاون تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان با بیان اینکه در سال 
۱۴۰۱ در حوزه تعیین تکلیف تعاونی ها و نهضت فعال سازی واحدهای غیر فعال استان در کشور 
رتبه چهارم را کســب کردیم، اضافه کرد: اصفهان رتبه دوم کشــور در حوزه تعاونی های توســعه و 

عمران است.
امیری به ارائه تسهیلات به تعاونی ها اشاره کرد و گفت: در سال ۱۴۰۱ ردیف اعتباری برای تسهیلات 
بانکی تعاونی ها ۲ هزار میلیارد تومان بود که این رقم در ســال ۱۴۰۲ به ســه هزار میلیارد تومان 
افزایش یافته است.وی اضافه کرد: در این زمینه با بانک توسعه تعاون تفاهم نامه ای منعقد شده 
و اصفهان از حیث تعداد طرح های تصویب شده مقام اول بوده است.به گفته معاون تعاون اداره 
کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان سال گذشته بالغ بر ۵.۵ میلیارد تومان وام قرض 
الحسنه به تعاونی های استان اصفهان پرداخت شد.امیری با اشاره به اینکه تعاونی های استان 
اصفهان سال گذشته در ۱۷ نمایشگاه داخلی حضور فعال داشتند، خاطرنشان کرد: در هفته دولت 
امسال ۳۳ طرح تعاونی افتتاح می شــود.وی افزود: برای این تعداد طرح ۱۹ هزار و ۵۰۰ میلیارد 
ریال سرمایه گذاری شده و افتتاح آنها برای ۸۳۸ نفر اشــتغال ایجاد خواهد کرد.به گفته معاون 
تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان؛ در هفته دولت ۳۴۳ واحد مسکونی 

که توسط تعاونی ها ساخته شده است طی آئینی با حضور معاون وزیر کار افتتاح خواهد شد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان از احیا و بازگشایی ۴۳۰ 
شرکت تولیدی طی دو سال گذشته در استان اصفهان خبرداد:

پایان فصل رکود 
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری اصفهان گفت: ۴۳۰ شــرکت تولیدی طی دو سال 
گذشته در استان اصفهان بازگشایی و احیا شــدند.امیر رضا نقش اظهار کرد: در دو سال گذشته 
۱۹۰۰ مصوبه در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید به تصویب رسید که منجر به بازگشایی ۴۳۰ شرکت 

تولیدی شده است.
نقش افزود: مشکلات بانکی، بیمه ای، گمرکی و مالیاتی در صدر مشکلات این تولید کنندگان بود 
که با بررسی های لازم در کمیســیون های تخصصی تصمیم به حل این مشکل گرفته شده است.

وی گفت: اصفهان در رفع موانع تولید رتبه اول را در کشور دارد.

در فصل اوج نقل و انتقالات مسکن، بازار اجاره امسال کمی متعادل شده است؛

روزهای آرامِ بازار

ماه پایانــی فصل اوج نقــل و انتقالات مســکن فرا  
رسیده و بررســی های میدانی حاکی از آن است که 

بازار اجاره امسال در مقایسه با سال گذشته آرام تر شده است.
این روزها در فصل اوج نقل و انتقالات بازار مسکن قرار داریم و به گفته 
بخش عمده ای از مستاجران، بازار اجاره امسال کمی آرام شده است. 
از سویی دیگر با نظارت های  دقیق تر بازرسان وزارت راه و شهرسازی 
بر عملکرد مشــاوران املاک کشور، این بازار به ســمت رونق هدایت 

شده است.
بر این اســاس از ابتدای تیر ماه طبق دســتور وزیر راه وشهرســازی 
بازرســان این وزارتخانه اقدام به افزایش نظارت هــای  خود بر روند 
معاملات بنگاه های مسکن کرده  اند که برخی از این مشاوران املاک 
به دلیل بالا بردن  نــرخ کارمزد و همچنین به دلیــل  تخلف در اعمال 

قیمت های تعیین شده و  یا دریافت زیر میزی، پلمب شده اند.
در همین راستا حامدی یکی از مستاجرانی که اخیرا قرارداد اجاره خود 
را در یکی از بنگاه های مشاوران املاک در منطقه ۱۱ تهران منعقد کرده 
است به باشــگاه خبرنگاران جوان گفت: دو هفته پیش یک واحد ۶۰ 
متری در منطقه امیریه تهران پیدا کردیم که با مالک بر سر نرخ اجاره 
و ودیعه به نتیجه رســیده بودیم؛ اما فردای آن روز که به بنگاه مشاور 

املاک مراجعه کردم متوجه شدم مشاور با مالک صحبت کرده و نرخ 
اجاره را افزایش داده اســت همین موضوع را به بازرســان وزارت راه 
وشهرسازی اعلام کردم و خوشبختانه با این بنگاه متخلف برخورد شد.

همچنین جودی یکی از متقاضیان مسکن به باشگاه خبرنگاران جوان 
گفت:  بازار اجاره امسال در مقایسه با ســال گذشته روند بهتری پیدا 
کرده است و خوشبختانه با نظارت هایی که بر عملکرد مشاوران املاک 
صورت می گیرد، بازار مسکن به ســمت رونق و خروج از رکود هدایت 
شده است. در ســال گذشته شــاهد آن بودم که برای پیدا کردن یک 
واحد مسکونی و تعیین نرخ اجاره مشاوران املاک چه میزان نرخ ها 
را بالا برده بودند و بعد از گشتن بسیار زیاد بالاخره یک مشاور املاک 
منصف را پیدا کردم که با مالک صحبت کــرد و نرخی که تعیین کرده 

بود را کاهش داد.
همچنین سادات، مشاور وزیر راه وشهرســازی به باشگاه خبرنگاران 
جوان گفت: بازار اجاره مسکن به ویژه مشاوران املاک نیازمند نظارت 
بیشتری بودند که با ورود بازرســان به این بخش ما توانستیم دست 

مشاوران املاک متخلف را کوتاه و آن ها را پلمب کنیم.
وی ادامه داد: در حال حاضر بازار اجاره مسکن با نظارت بیشتر بر روی 
عملکرد مشاوران املاک کشور آرام شده و تخلفاتی که از سوی برخی 

بنگاه ها صورت می گرفت کاهش یافته است.
همچنین بیگی نژاد، نایب رییس اول مشــاوران املاک به باشــگاه 
خبرنگاران جوان گفت: نظارت گسترده وزارت راه وشهرسازی بر روی 
مشاوران املاک کشور در این حوزه باعث شــد که خیال اتحادیه هم 
از وجود مشــاوران املاک بدون مجوز راحت شــود چراکه تعدادی از 
این مشاوران اقدام به تخلف و ثبت قراردادهایی با نرخ های بالاتر از 

تعرفه می کردند.
براســاس این گزارش بازار اجاره امســال با ایجاد ســامانه املاک و 
مســتغلات هم توانســت آرامش بیشــتری را تجربه کند به طوری 
که تعداد زیادی از مســتاجران اعــلام کردند که با ثبــت قراردادهای 
 خــود در این ســامانه بخــش عمــده ای از مشکلات شــان برطرف

 شده است.نظارت بر حوزه مشــاوران املاک و همچنین ثبت قرارداد 
در سامانه املاک و مستغلات و از ســوی دیگر  تولید و عرضه بیشتر 
مسکن و تحویل واحدهای مســکن مهر و نهضت ملی مسکن باعث 
شده است که بازار اجاره مسکن امسال در مقایسه با سال های گذشته 
روند بهتری را پیش بگیرد؛ اما این طرح ها نیازمند تداوم اجرا هستند 
تا بازار آرام تری را در نیمه دوم ســال و همچنین سال آینده در پیش 

داشته باشیم.

رییس شرکت توزیع برق اصفهان گفت: ما امروزه 
ناچار به اعمال محدودیت مصرف انرژی در صنایع 
هستیم و با توجه به نیاز به منابع جدید، لازم است 
به تولید انرژی خورشــیدی به صورت جدی توجه 

شود.
حمید علاقه مندان در گفت و گو بــا خبرنگار بازار، 
با اشــاره به اهمیت انرژی های تجدیدپذیر اظهار 

کرد: با توجه به اینکه سرتاسر کشور ایران، سرشار 
از انرژی های تجدد پذیر اســت که می توان از آنها 
برای تولید انرژی بهره برد و در شرایطی که به ویژه 
درتابســتان گاهی با کمبود برق بریا صنایع مواجه 
هستیم، برترین مســیر حرکت به سمت و سوی 
اســتفاده از انرژی باد و خورشید است که در  طول 
دهه های گذشته مغفول مانده است و باید شتاب 

بیشتری بگیرد.
وی با بیان اینکه طی ســال های گذشته دولت ها 
اقتــدار خــود را در مالکیت و نه سیاســت گذاری 
محــدود کرده اند، افــزود: در این حالــت ما باید 

بــه دلیــل آلودگــی، بهــره وری پایین و نیــاز به 
ســرمایه گذاری بالا در نیروگاه های فســیلی، به 
ســمت ایجاد نیروگاه هــای خورشــیدی و تولید 

انرژی های تجدیدپذیر حرکت کنیم.
رییس شــرکت توزیع بــرق اصفهــان تاکید کرد: 
خوشــبختانه اصفهــان موفــق شــده در حــوزه 
نیروگاه هــای خورشــیدی کوچــک مقیــاس و 
خانگی رتبه اول کشــور را به خود اختصاص دهد؛ 
ما امــروز ناچار بــه اعمال محدودیــت مصرف به 
صنایع هستیم بنابراین لازم است به تولید انرژی 

خورشیدی به صورت جدی توجه کنیم.

رییس شرکت توزیع برق اصفهان:

احداث نیروگاه خورشیدی مورد توجه باشد

خبر روز

 نظارت گسترده وزارت راه وشهرسازی بر روی مشاوران 
املاک کشور در این حوزه باعث شد که خیال اتحادیه 
هم از وجود مشاوران املاک بدون مجوز راحت شود 
چراکه تعدادی از این مشاوران اقدام به تخلف و ثبت 

قراردادهایی با نرخ های بالاتر از تعرفه می کردند

رییس سازمان استاندارد:

پایین ترین درصد نارضایتی کیفی در بخش خودرو است
رییس سازمان استاندارد گفت: ما در بخش خودرو و سیگار ۴۰ درصد نارضایتی کیفی از سوی مردم 
داشته ایم.اســلام پناه  اظهار کرد: ما در خودرو و ســیگار ۴۰ درصد نارضایتی  کیفیت  از سوی مردم 
داشته ایم که پایین ترین درصد را به خود 
اختصاص داده است. سال گذشته برای 
اولین بار بعداز انقلاب و در دولت مردمی 
۵ خودرو بــی کیفیــت را از چرخه توليد 
خارج کردیم در حوزه برچسب حلال هم 
روی کالا ها نظارت را دو چندان کرده ایم.

به گفته وی، همچنیــن در بخش لوازم 
خانگــی در ظرف چینی ،پخــت و برقی 
۶۰درصد رضایت داشته ایم،به طوری که 
شاخص رضایت کل ۶۰ و نیم است.اسلام 
پناه گفت: در حال حاضر یکی از کارهای اصلی و مهم ما طبق بندی و استانداردسازی در تمامی بخش 
هاست به طوری که در گذشته مبنا بر اساس ستاره دار  بودن مشخص می شد امروز آمدیم این موضوع 
را پیگیری و درجه بندی را سفت و سخت کرده ایم.رییس سازمان استاندارد گفت: ما در حال حاضر 

در تمامی حوزه های فعال در کشور مسیر استاندارد سازی را در جهات مختلف پیگیری می کنیم.
 

عرضه خودروهای برقی به صورت انبوه تا سال آینده
وزیر صمت گفت: مردم تا آخر امسال تعداد قابل توجهی اتوبوس برقی در شهر مشاهده خواهند کرد.

علی آبادی، وزیر صمت با حضور در برنامه گفت و گوی ویژه خبــری  اظهار کرد: پیگیر توقف عرضه 
خودرو های ثبت  نام شده توسط خودروسازان هســتم.وی افزود:با دخالت رییس جمهور در حال 
گذر از اختلاف نظر  بین استاندار، محیط زیست و خودروسازان هستیم. مردم نگران نباشند، چون 
خودرو ها تولید شده اند و امسال رکورد خواهیم زد.وی در ادامه در خصوص ساخت اتوبوس برقی 
گفت: ساخت انبوه اتوبوس های برقی آغاز شده اســت و احتمالا مردم تا آخر امسال تعداد قابل 
توجهی اتوبوس برقی در شهر مشاهده خواهند کرد.به گفته وی، ساخت موتور برقی به صورت تجاری 
شروع شده و در زمینه خودرو دو شــرکت جلوتر از بقیه هستند. ســال آینده خودروهای برقی به 
صورت انبوه به مردم عرضه خواهند شد و واردات خودروهای برقی که قابلیت فوق العاده ای دارند 

در اولویت  قرار می گیرند.
 

 ارزیابی روش تامین تسهیلات بانک ها با حضور 
ناظران شرعی

رییس شورای فقهی بانک مرکزی گفت: ناظران شرعی در اکثر بانک ها استقرار پیدا کردند و دو کار 
ساده را بر عهده دارند.مصباحی مقدم،رییس شورای فقهی بانک مرکزی در خصوص حضور ناظران 

شرعی در بانک ها گفت: ناظران شرعی در اکثر بانک ها استقرار پیدا کرده و کار خود را آغاز کرده اند.
این مقام مسئول گفت: ناظران شرعی دو کار ســاده را به عهده دارند. اول این که روش های تامین 
تســهیلات را مورد ارزیابی قرار می دهند چرا که غالبا بانک ها برای این اقدام خودشــان طرح ها و 
ابتکارات تازه ای راه اندازی می کنند بر این اساس این ابتکارات را باید ناظر شرعی ما بررسی و بعد 
باید تایید کنند تا بتوانند بانک ها از آن ها استفاده داشته باشند.مصباحی مقدم در ادامه بیان کرد: 
مورد دیگر هم آموزش بانکداری اسلامی است. در نهایت برخی از بانک ها را از نزدیک بررسی کردیم 

و هر دو این فعالیت ها به خوبی انجام می گیرد.

اخبار

کافه اقتصاد

 معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری اصفهان در حاشیه چهارمین جلسه کارگروه اقتصادی، اشتغال و ســرمایه گذاری استان گفت:  شرایط توسعه و رفع
  مشــکلات نیروگاه های خورشیدی و بسترســازی جهت ورود ســرمایه گذاران به این حوزه در کارگروه اقتصادی، اشتغال و ســرمایه گذاری استان، مطرح شد. 
 امیررضا نقش افزود: نخســتین دستور کار این نشســت با توجه به پیشــنهادی که در گروه کاری اشتغال و ســرمایه گذاری در خصوص توسعه و رفع مشکلات
  نیروگاه های خورشیدی و بسترسازی جهت ورود ســرمایه گذاران به این حوزه مطرح شد اختصاص داشــت.وی گفت: برای  تسهیل و رفع موانع سرمایه گذاری
  با توجه به حساسیت موضوع و در نظر گرفتن این مهم که در استان و کشــور ناترازی انرژی برق وجود دارد، باید به ســمت انرژی های جدید از جمله انرژی های
  خورشــیدی حرکت کنیم، با درنظر گرفتن اســتعدادی که اصفهان برای ســرمایه گذاری در این حوزه دارد و می تواند کســری برق استان و کشــور را جبران کند
  و کمک شایانی به حفظ محیط زیست و رفع مشکل آلودگی هوا داشته باشــد مصوبات خوبی اخذ شد.نقش عنوان کرد: دستور کار دوم نشست به پیشنهاد هایی
  در خصوص وضعیت نرخ بیکاری اســتان و صحت سنجی اشــتغال های ایجاد شــده و اینکه آمار به چه میزان اطمینان بخش اســت اختصاص یافت.معاون
  هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری اصفهان افزود: با در نظر گرفتن این مهم که با آمار و تحلیل های دقیق تر می توانیم سیاستگذاری مناسبی در حوزه اشتغال

 داشته باشیم مصوبات قابل توجهی اخذ شد.

 ظرفیت اصفهان برای جبران کسری برق کشور از طریق انرژی خورشیدی

آخر قصه پر رنج 
»شالیکاران«

بعد از چندین مــاه تلاش، برنج 
کاران مازندرانی ثمره و دســت 
رنج خــود را برداشــت کردند. 
استان مازندران با داشتن ۲۱۵ 
هــزار هکتار اراضی شــالیزاری، 
۴۲ درصــد برنج کشــور را تولید 
می کند.انواع برنجی که بیشتر در 
استان مازندران کشت می شود، 
شامل )هاشــمی، بینام، فجر، 
شیرودی، طارم، ندا و… ( است.

عکس خبر

 ماجرای گران فروشی 
 بلیت اربعین توسط یکی 
از صنایع اصفهان چه بود؟

مدیرکل بازرسی، مدیریت عملکرد و حقوق 
شهروندان وزارت راه و شهرسازی ماجرای 
گران فروشی بلیت اربعین را توسط یکی از 

صنایع اصفهان تشریح کرد.
حســین مذنب مدیرکل بازرسی، مدیریت 
عملکرد و حقــوق شــهروندان وزارت راه و 
شهرســازی در گفت وگو با خبرنگار فارس 
در اصفهان با اشــاره به گران فروشی بلیت 
اربعین در اصفهان اظهار داشت: چهارشنبه 
شب یکی از مردم اصفهان در تماس با بنده 

از گران فروشی بلیت اربعین خبر داد.
وی با اشــاره به جزئیات این گران فروشی 
گفــت: یکــی از شــرکت های هواپیمایی 
تعــدادی بلیت اربعیــن را در اختیار یکی از 
صنایع اصفهــان قرار می دهــد و این واحد 
صنعتی بلیت ها را بین پرســنل خود توزیع 
می کند و مازاد بلیت توسط فردی در بازار به 
قیمت ۱۲ میلیون تومان به فروش می رسد.

مذنــب تصریح کرد: با اطلاع این شــهروند 
موضوع به دفتــر هواپیمایی مربوطه اطلاع 
داده شد و با همکاری دستگاه های امنیتی 

بلافاصله فرد اخلالگر دستگیر می شود.
  مدیرکل بازرسی، مدیریت عملکرد و حقوق 
شهروندان وزارت راه و شهرســازی با بیان 
اینکه مــازاد بلیــت از این فرد گرفته شــد، 
خاطرنشــان کرد: کلیه مبالغ مــازاد بر نرخ 

مصوب به زائران بازگردانده می شود.
وی با بیان اینکــه بلیت های باقــی مانده 
برای فروش در سایت قرار داده شد، ادامه 
داد: قرار شــد این فرد پــای پروازها آورده 
شــود و مازاد پولی که از زائران گرفته است، 

بازگردانده شود.
مذنــب با بیــان اینکه نــرخ بلیــت رفت و 
برگشــت هواپیما به عراق ۸ میلیون تومان 
است، خاطرنشان کرد: تلاش شده پروازها 
افزایش پیدا کند و نظارت بیشــتری انجام 
شود تا نرخ مصوب ۸ میلیون تومان بیشتر 

نشود.

عکس: فارس
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 چندتجربه متفاوت در سفر شمال؛

ملاقات با آخرین نسل از ساکنان جنگل های چند میلیون ساله!
 استان های شمالی تقریبا به یکی از مقاصد سفر چهارفصل 
در ایران تبدیل شده اند که در عین حال، طیف گسترده ای از 
تجربه های متفاوت برای گذراندن یک تعطیلات کوتاه یا بلندمدت را در اختیار 
می گذارند، اما بیشتر سفرها، به چند شهر محدود شده، که البته معمولا تمام 
این شهرها »شمال« خطاب می شود. اوج ماجراجویی ها شاید به چشیدن 
طعم خوراک های محلی، کمپینگ و شــب مانی در طبیعــت، پیاده روی در 
ساحل و جنگل و یا کوهنوری محدود شود، درحالی که اگر در جست وجوی 
کشف اسرار زندگی در مناطق شمالی ایران باشید، می توان سفر متفاوتی را 
رقم زد. مقصد این سفرنامه تنکابن است؛ منطقه ای میان رامسر، عباس آباد 
و چالوس و چند تجربه ای که می تواند سفر به این منطقه را اندکی متفاوت 

کند، به اشتراک گذاشته شده است. 

بشقاب غذای شمالی
غذاهای غــرب مازندران خیلی شــبیه غذاهای گیلان اســت، اما شــاید 
خوشمزه ترین آن ها را در آشــپزخانه های خانگی و بومگردی ها بتوان پیدا 
کرد، مثل آشپزخانه بومی در عسل )اسل( محله، که غذاهای آن قبل و بعد 
از کوه پیمایی در دشت دریاسر و احتمالا بعد از صعود به قله سیالان، حسابی 
به جان می نشیند. آشپزخانه بانویی که فقط آشپزی نمی کند، با مسافرانش 
گپ می زند، داستان تعریف می کند و گاهی هم راز خوشمزه شدن غذاهایش 
را افشا می کند.طعم متفاوت ترین بشقاب غذای شهسوار )تنکابن( را هم در 
قلب جنگل های چند میلیون ساله هیرکانی می توان چشید، در خانه روستایی 
بانویی که سفره رنگین آن برای مهمانانش معمولا ترکیبی از غذاهای گیاهی 
مثل پولا سرتره، بادمجان کباب و پنیر بُرشته و نان محلی کلواست که برای 
گیاه خواران می تواند جذاب  باشد.اما کوچه کبابی ها که شبیه تمام راسته های 
خوراکی است، جاذبه دیگر تنکابن است که دوستداران گوشت و کباب نباید از 
کنار آن ساده گذر کنند. این کوچه از بازارهای قدیمی شهسوار به شمار می آید 

و کبابی های آن از جمله قدیمی ترین کسبه  این شهر هستند. 

ملاقات با آخرین نسل از ساکنان جنگل های چند میلیون ساله
خانه ای که در روستای حاجته واقع شده است و از جاده لشتو دسترسی دارد، 
تنها یک مقصد خوشمزه نیست؛ جایی است که می توان تجربه هم زیستی 
با خانواده ای را که جزو آخرین نسل از روستاییان ساکن در جنگل هستند، 
به دست آورد. روستایی هایی که هنوز بخش زیادی از مواد مورد نیاز زندگی را 
خودشان تامین می کنند و جمعیت روستای شان شدیدا رو به کاهش رفته 
است.در همین خانه می توان در فرآیند تهیه چای به سنتی ترین شکل ممکن 
مشارکت داشت. در جریان تولید چادرشب بافی و پارچه های منقرض شده ای 
که احیا شده اند، قرار گرفت و زیستن با روستاییان ساکن در جنگلی را که از 

عصر دایناسورها باقی مانده، تجربه کرد.

خواب عمیق در باغ چای
باغات چای در تنکابن گســترده است، هرچند بیشــتر آن ها به ویلا تبدیل 
شده اند، اما هنوز هم این منطقه به چای و مرکباتش معروف است. اگر در 
روستای حاجته می توان در فرآیند تولید دستی چای مشارکت داشت و در بازار 
سنتی ماهیگیران تنکابن می توان طعم چای  دمی ایرانی را نوشید، در روستای 
گرماپشته می توان چای چینی و البته عمیق ترین خواب را در باغ پرشیب چای 
تجربه کرد؛ باغی که حالا کندوج ها و کلبه های کاه گلی و چوبی آن به بومگردی 
تبدیل شده و یکی از بکرترین تجربه ها را برای مسافران ماجراجو، ورزشکار و 
طبیعت دوست رقم زده است.سپری کردن اوقات در باغ چای و مشارکت در 
چیدن برگ های چای، که البته این مورد باید در فصل برداشت اتفاق بیفتد، 

برای مسافران شمال حتما تجربه ای متفاوت است.

باغ چای و کندوجی که به بومگردی تبدیل شده است
تنکابن فقط حدود ۶۰ بومگردی و ۱۶ هتل، متــل و مهمانپذیر دارد و تقریبا 
پاســخگوی هر ســلیقه ای اســت که یک ویژگی خاص در میان شهرهای 
گردشگری محســوب می شــود و از این نظر می تواند تجربه متفاوتی را در 
سفر رقم بزند. این اقامتگاه ها از همه نوع و هر شکلی هستند؛ از کندوج ها تا 
خانه های اعیانی و هتل ویلاهای ساخته شده اند.کندوج، سازه ای است که 

شالی کاران از آن برای نگهداری و انبار کردن ساقه های شالی برنج استفاده 
می کنند، اکنون در بسیاری از روســتاهای تنکابن نمونه ای از این کندوج ها 
به اقامتگاه بومگردی تبدیل شده اســت. در یکی از باغ های چای روستای 
گرماپشته، نمونه ای از کندوج ها برای اقامت گردشگران و مسافران ساخته 

شده است تا  ناآرامی های روزمره را با باغ سبز چای دفع کنند.

تجربه خلوت گزینی و دوری از شهر
در دل جنگل سه هزار، در روســتای کلاچ پا بعد از امامزاده یحیی توساکلام، 
 جایی که جاده تمام می شود و اثری از زیست دائم انسان مشاهده نمی شود، 
معدود اقامتگاه هایی هســتند کــه تجربه خلوت گزینی و دوری از شــهر را 
در اختیار می گذارند. ایــن اقامتگاه ها در عمق جنگل، زیســت متفاوتی را 
برای مســافرانی که عادت به هتل یا ویلاهای کرایه ای دارند، رقم می زنند.

گردشگران و مســافران را ملاقات خواهید کرد که به تماشای مرد کهنسالی 
نشسته اند که همچنان با انگیزه پشت چرخ سفال می نشیند و در چشم برهم 
زدنی اثری را خلق می کند. این خانواده علاوه بر این ها در کار تولید کوزه های 
بزرگ جثه و کلاهک های سفالی سقف های آلاچیق ها هستند. سوای تماشای 
دلچسب یک روستای ســفالی، قرار گرفتن در جریان زندگی یک خانواده 
 بزرگ، که در عین حال ساکنان یک روستا را تشکیل می دهند، به طوری که

 محوطه روستا حکم حیاط خانه  را برای این خانواده بزرگ پیدا کرده، به نظر 
جذاب می آید.

 سخنگوی ایران ایر:

۶0 درصد پروازهای اربعین ایران ایر فروش رفت
سخنگوی ایران ایر گفت: تا کنون حدود ۶۰ درصد پروازهای اربعین این شرکت هما فروش رفته است 
و همچنان نســبت به تخصیص ظرفیت به  صورت مقطعی و روزانه در حال اقدام هســتیم.به گزارش 
ایسنا، حسام قربانعلی در جمع خبرنگاران درباره بلیت های اربعین توضیح داد: تا کنون حدود ۶۰ درصد 
پروازهای اربعین در وب سایت رسمی ما به فروش رفته و همچنان نسبت به تخصیص ظرفیت به صورت 
مقطعی و روزانه در حال اقدام هستیم و فرآیند فروش ما ادامه دارد.وی ادامه داد: از ۲۷ مرداد تا امروز، 
قریب به ۶۰۰۰ مسافر در این مسیر نجف به فرودگاه امام خمینی)ره( و برعکس جابه جا شدند و به تازگی 
۱۳ پرواز فوق العاده از فرودگاه امام خمینی)ره( برای نجف برنامه ریزی شد که بالغ بر ۶۵۰۰ صندلی در 
این مسیر به صورت رفت و برگشت تخصیص پیدا کرده است و این هم جزو خدماتی بود که با افزایش 
ظرفیت ناوگان، قولش را داده  بودیم.سخنگوی شرکت هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه 
همچنان فرآیند فروش ادامه دارد،  افزود: فرآیند انتقال از هفته گذشــته شروع شده و تا کنون تاخیر 
چشمگیری نداشتیم. پرواز ما از اصفهان انجام شده و از شیراز و زنجان هم انجام خواهد شد. تعداد پرواز 
قابل توجهی هم به صورت فوق العاده در مسیر تهران - اهواز، مشهد - اهواز و شیراز - اهواز برای کسانی 
که تمایل دارند از مرزهای جنوب غربی به صورت زمینی وارد کشور عراق شوند، برنامه ریزی شده است.

 
وزیر کشور:

تاکنون بیشترین تردد زائران اربعین از مرز مهران بوده است
وزیر کشور با بیان اینکه از اول صفر بیش از ۳۱۱ هزار زائر از مرز مهران تردد کرده اند، گفت: تلاش های خوبی 
برای آسایش و تسهیل تردد زوار در پایانه  مرزی مهران انجام شده است.احمد وحیدی بعد از بازدید از 
زیرساخت های پایانه  مرزی مهران، اظهار کرد: تلاش های خوبی برای آسایش و تسهیل در تردد زوار در 
پایانه  مرزی مهران انجام گرفته و این تلاش ها استمرار خواهد داشت. وی گفت: با تدابیر اتخاذ شده در 
افزایش گیت ها هیچ زائری در مرزهای ورودی معطل نمی ماند و در آن سوی مرز هم تلاش خواهیم کرد 
که زوار معطل نمانند و اگر چنانچه به اتوبوس و ناوگان حمل و نقل عمومی نیاز باشد این ناوگان تهیه و 
اعزام می شود.وزیر کشور با بیان اینکه پایانه  برکت در مقایسه با سال گذشته متحول و ساماندهی شده 
است، تصریح کرد: پایانه  برکت ۴۶ هکتار است که ۴۰ هکتار آن آسفالت شده و به اندازه  نیاز تجهیزات 
سرمایشی و آب سردکن جانمایی و نمازخانه و استراحت گاه ایجاد شده است .وی گفت:چهارخطه شدن 

مسیر ایلام _مهران سهولت تردد را برای زوار در پی داشته است.
 

مدیرکل میراث فرهنگی لرستان خبر داد:

آزادسازی حریم قلعه تاریخی مظفری شهرستان سلسله
مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی لرستان از آزادسازی حریم قلعه مظفری واقع 
در شهرستان سلسله خبر داد.عطا حسن پور در جمع خبرنگاران اظهار کرد: عملیات آزاد سازی ۳۹۲ 
متر مربع از حریم قلعه مظفری شهرستان سلسله شامل ساختمان اداری و ساختمان خریداری 
شــده در ضلع جنوبی بنای قلعه مظفری آغاز شده اســت.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دســتی لرســتان بیان کرد: برای تملک و خرید ملک ضلع جنوبی بنای قلعه مظفری مبلغ 
پنج میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال و به منظور راجی محوطه ســازی حریم قلعه نیز مبلغ سه میلیارد و 
۵۰۰ میلیون ریال هزینه شده است.وی، قلعه مظفری را یکی از بناهای ارزشمند تاریخی، فرهنگی 
در استان دانست و خاطرنشــان کرد: این بنا از آثار تاریخی دوره قاجار، سوم مهر ماه سال ۱۳۰۸ به 
شماره ۴۱۴۶ در فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.حسن پور ادامه داد: با توجه به کارشناسی های 
انجام شده و پس از توافق با مالکین بنا، عملیات مرمت و ایجاد کاربری مناسب در دستور کار قرار 
گرفته و از سال ۱۳۸۰ تاکنون بر اساس طرح مرمت و آزادسازی حریم این قلعه، مرمت در بام، کف 

و جداره ها انجام شده است.

اخبار

مفاد آراء
6/36 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و

ساختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشــخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطــلاع عمومي در دو نوبت به فاصلــه 15 روز آگهي

 مي شود . در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد 
و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره  7953 مورخ 1402/05/11 هيات  اول مالکيت آقای بهروز 
مزروعی سبدانی  به شناسنامه شماره 1540  کدملي 1287977871 صادره اصفهان فرزند  
شعبان در  ششدانگ يکباب  ساختمان به مساحت 156/02 متر مربع پلاک 32  اصلي واقع 
در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان  خريداری مع الواسطه از مالک رسمی 
خانم بی بی خانم رحيمی سبدانی بموجب سند انتقالی 6240 مورخ 1312/09/20 دفتر اسناد 

رسمی 3 اصفهان را تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/21                                 

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/05
م الف: 1545689   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان

مفاد آراء
6/37 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 1697 مورخ 1402/05/11 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رســمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای فتح اله ترکی  به شناسنامه 
شماره 1 کدملی 4623052877  صادره شــهرکرد  فرزند علی کرم  در ششدانگ يکباب 
ساختمان در حال ساخت به مســاحت 90/88 متر مربع پلاک شماره 118 فرعی از 4483  
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بيع نامه عادی 
مورخ 91/7/25 از طرف ذبيح اله بيگی هرچگانی به متقاضی واگذار گرديده است، سپس 
نيز به موجب وکالتنامه شماره 153918 مورخ 91/8/8 دفترخانه 14 اصفهان از طرف آقای 
سيد قاسم فياض فرزند علی، احد از ورثه مرحوم علی فياض دستگردی به متقاضی وکالت 
داده شده است و آقای سيد قاسم فياض نيز به موجب گواهی وفات شماره 238072 ف /26 
اداره ثبت احوال، فوت نموده است و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه محلی که 
به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به ورثه مالک رسمی )علی فياض دستگردی 

و ورثه سيد قاسم فياض( دسترسی ندارد.   
لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/21                                 

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/05
م الف: 1544812  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
6/38 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 1430 مورخ 1402/4/24 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رســمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  خانم تاجماه شاهی به شناسنامه 
شــماره 4 کدملی 1288519176  صادره اصفهان  فرزند حســين  در ششدانگ يکباب 
ساختمان به مســاحت 400 متر مربع پلاک شــماره 230 فرعی از 4348  اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رســمی مشاعی اوليه 

مفروز ثبتی گرديده است )لازم به ذکر است طبق خلاصه معامله سند شماره 13656 مورخ 
1334/4/18 دفتر 71 اصفهان تمامت سه قفيز مشاع از سه قفيز و دو نی ششدانگ پلاک 
ثبتی 4348/230 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان از طرف  باقر مجنون به خانم تاجماه شاهی 
فرزند حسين انتقال شده اســت و با توجه به اينکه تصرفات متقاضی با پلاک 4348/230 
مطابقت داشته و پلاک 4348/228 ثبت شده در اسناد مذکور اشتباه بوده است، لذا نهايتا 
منجر به تنظيم اقرار نامه شماره 225774 مورخ 1401/11/9 دفترخانه 71 اصفهان بدين 
شرح، گرديده است: »اينجانب خانم تاجماه شاهی، انتقال گيرنده سند صداق شماره 443 
مورخ 1334/4/15 دومين دفتر 137 اصفهان و سند شــماره 13656 مورخ 1334/4/18 
دفتر 71 اصفهان اقرار و اعتراف نموده که تصرفات اينجانب با پلاک 4348/230 مطابقت 
داشته و شماره پلاک 228 ثبت شده در اسناد مذکور اشتباه بوده است و رضايت خود را در 
خصوص پلاک 230 اعلام می نمايم« و با توجه به صورت جلسه مضبوط در پرونده که با 
حضور کارشــناس پرونده و متقاضی و مجاورين تنظيم گرديده است، مجاورين جنوبی و 
شرقی اظهار نمودند: » مورد تقاضا در تصرف بلامعارض و بلامنازع متقاضی بوده و متعهد 
می شويم چنانچه ادعايی از طرف شخص يا اشخاصی مطرح گردد پاسخگو بوده و از عهده 

خسارات احتمالی بر آييم«(.    
لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/21                                 

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/05
م الف: 1545058  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
6/39 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر آراء شــماره 1223 مورخ 1402/4/1 و 1422 مورخ 1402/4/22 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای 
مصطفی سلطانيان به شناسنامه شماره 125 کدملی 1199773867  صادره شهرضا  فرزند 
منصور در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت 136/42 متر مربع مفروزی 
از پلاک شــماره 4786  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 
و مالکيت خانم نصرت بمون به شناسنامه شــماره 4 کدملی 5129756541 صادره فرزند 
عباس در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت 136/42 متر مربع مفروزی 
از پلاک شماره 4786 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به 
موجب بيع نامه عادی و مع الواسطه از طرف آقای حيدر نظری دنبه )مالک رسمی( خريداری 

گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/21                                 

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/05
م الف: 1545404  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
6/40 آگهی موضوع ماده 3 قانون ومــاده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره  140260302007002220 هيات اول موضــوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد نصير اثنا عشــری اصفهانی 
فرزند مهدی به شماره شناسنامه 50183  صادره از اصفهان  در يک قطعه زمين کشاورزی 

با کاربری زراعی و باغی به مســاحت 2000  متر مربع پلاک 447 اصلی واقع در اشترجان  
خريداری از مالک رسمی  آقای حيدر احمدی گاونانی فرزند اسداله محرز گرديده است.

 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/21                                 

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/05
م الف: 1545856  علی داسار قائم مقام رئيس واحد ثبتی فلاورجان

مفاد آراء
6/41 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 1566 مورخ 1402/5/2  هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رســمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای احمدرضا نجار  به شناسنامه 
شماره 2137 کدملی 1288051875  صادره اصفهان  فرزند عليرضا در ششدانگ يک قطعه 
زمين مزروعی با کاربری کشاورزی به مساحت 284/35 متر مربع پلاک شماره 4534  اصلی 
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بيع نامه عادی از طرف 
جواد جلالانی فرزند حسين جلالانی )مالک رسمی( به آقای محمد باقری واگذار گرديده 
است و به موجب بيع نامه عادی نيز از طرف آقای محمد باقری به نعمت اله باقری واگذار و 
از طرف نامبرده اخيرالذکر به متقاضی واگذار گرديده است و متقاضی نيز به موجب يک فقره 
استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به ورثه مالک رسمی 

)مرحوم حسين جلالانی( دستری ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومــی مراتب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/06/05                                 

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/20
م الف: 1555503  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
6/42 شــماره نامه: 140285602024005045- 1402/05/22 نظر به اينکه ششدانگ 
پلاک 31 فرعی از 4879  اصلی واقع در بخش 5 اصفهان به شــماره چاپی سند 372149 
سری الف سال 96 و شــماره الکترونيکی 139620302024026761 به نام مرحوم رباب 
کريميان سيچانی سابقه ثبت و صدور ســند مالکيت دارد سپس به موجب گواهی انحصار 
وراثت شماره 140109390002154706 مورخ 1401/02/31 شعبه 57 حقوقی شورای حل 
اختلاف اصفهان فوت نموده و ورثه حين الفوتش عبارتند از سعيد کريميان سيچانی )پسر ( 
و حسين کريميان سيچانی )پسر( و عليرضا کريميان )پسر( می باشند سپس هر سه نفر از 
ورثه با ارائه درخواست 4016631 مورخ 1402/05/22 به انضمام دو برگ استشهاديه محلی 
که امضا شهود آن ذيل شماره يکتای 140202155715000813 رمز تصديق 375179  
مورخ 1402/05/09 به گواهی دفترخانه اسناد رسمی 36 اصفهان رسيده است مدعی است 
که ســند مالکيت به علت جابجايی منزل مفقود و درخواست صدور المثنی سند مالکيت را 
نموده  لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک 
نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند 
مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمائيد تا مراتب 
صورت مجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا سند معامله ارائه نشود 
اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1554565 مهدي 

شبان رئيس واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان

تحدید حدود اختصاصی
6/43  شــماره نامه: 140285602033001735- 1402/05/31 چون تمامی ششدانگ 
يکدرب باغچه موستان در بخش بندر يک دوم رجلی پلاک ثبتی 54 فرعی از 37  اصلی واقع 
در کشه جز بخش 11 نطنز که طبق سوابق و پرونده ثبتی به نام آقای سعيد شکيبائی فرزند 
مجيد  در جريان ثبت ميباشد  و عمليات تحديد حدود قانونی آن به عمل نيامده است. اينک 
بنا به دستور قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک 
مرقوم در روز چهارشنبه مورخ 1402/06/29  ساعت 10 در محل شروع و به عمل خواهد 
آمد لذا به موجب اين آگهی به کليه مجاورين اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در اين 
آگهی در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از 

تاريخ تنظيم صورتمجلس تحديدی تا 30 روز پذيرفته خواهد شد. 
تاريخ انتشار:1402/06/05   

م  الف: 1555338 رحمت اله شاهدي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز
فقدان سند مالکیت

6/44 شــماره نامــه: 140285602007003286- 1402/05/30 آقای ســينا برکتين 
 فرزند محمد با نمايندگی از شــرکت توليدی و صنعتی شــينه اشــترجان باستناد 2 برگ
 استشــهاديه محلي که هويت و امضاء شــهود رسما گواهي شده اســت مدعي است که 
يک جلد ســند مالکيت المثنی ششــدانگ يک باب کارگاه به پلاک ثبتي 648/26  واقع 
 در شــهرک صنعتی اشــترجان بخش 9 ثبت اصفهــان بســريال 0323081 مورد ثبت

 صفحه 504  دفتر 217 املاک به نام شــرکت توليدی و صنعتی شــينه اشترجان  ثبت، 
سند صادر و تســليم گرديده و سپس بموجب ســند رهنی 150120 مورخ 1381/10/18 
در رهن بانک صادرات استان اصفهان قرار گرفته و سپس سند مفقود شده است، بنابراين 
چون نامبرده درخواســت صدور ســند مالکيت المثني نموده طبق تبصره يک اصلاحي 
ماده 120 آيين نامه قانون ثبت مراتب آگهي مي شــود که هر کــس مدعي انجام معامله 
نسبت به ملک مزبور يا وجود ســند مالکيت نزد خود مي باشــد از تاريخ انتشار اين آگهي 
تــا 10 روز به اين اداره مراجعــه و اعتراض خــود را کتبا ضمن ارائه اصل ســند مالکيت 
و ســند معامله تســليم نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند  به ارائه کننده مسترد 
گردد و در صورت انقضــاي مدت مذکور و عــدم وصول اعتراض و يــا وصول اعتراض 
 بدون ارائه اصل ســند مالکيت، المثني ســند مالکيت مرقوم صادر و به متقاضي تســليم 

خواهد شد. 
م الف: 1554760

 مظاهر عباسی قلعه شاهی سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان  
فقدان سند مالکیت

6/45  شماره نامه: 140285602253000542- 1402/04/26 نظر به اينکه سند مالکيت 
ششدانگ پلاک ثبتی شــماره 1744 فرعی از 354 اصلی واقع در بخش 9 اصفهان ذيل 
شــماره دفتر املاک الکترونيک 1401203002253000359 و شماره چاپی 368732 
ســری الف ســال 1400 به نام  خانم مژگان حيدری مبارک آبادی ثبت و صادر و تسليم 
گرديده است سپس بموجب ســند انتقال قطعی شــماره 177146 مورخ 1401/05/02 
دفترخانه اسناد رسمی 43 زرين شهر به آقای سيد محسن عطائی کچوئی منتقل گرديده 
است سپس نامبرده )سيد محســن عطائی کچوئی(  با ارائه درخواســت کتبی به شماره 
وارده 140121702253002782 مورخ 1402/03/09 به انضمام دو برگ استشــهاديه 
محلی  که امضاء شــهود آن ذيل شــماره 985994 مورخ 1402/03/09 و شناســه يکتا 
140202155898000119 به گواهی دفترخانه 43 زرين شــهر اســتان اصفهان رسيده 
است مدعی است که سند مالکيت )که از دفترخانه 43 زرين شهر جهت تحويل به اداره ثبت 
باغبهادران به منظور صدور سند به نام نامبرده تحويل وی گرديده( قبل از ارائه به اداره به 
علت جابجايی مفقود گرديده است و درخواســت  صدور المثنی سند مالکيت ملک فوق را 
نموده است لذا مراتب به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 آيين نامه قانون ثبت در 
يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت  به ملک مرقوم يا وجود 
سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز  اعتراض خود را 
کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا سند معامله ارائه نشود 

اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد.  .
 م الف: 1533730 

حسين عينی سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک باغبهادران 
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اصفهان در انتظار بارش های زودهنگام پاییزی
شاید این بار درست باشد، شاید!

معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان از آغاز بارش های پاییزی در استان 
اصفهان از مهر ماه خبرداد و گفت: شرایط بارندگی ها طی سه ماهه پاییز امسال مطلوب خواهد بود.

نوید حاجی بابایی در گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به وضعیت بارندگی استان اصفهان در سال 
زراعی کنونی، اظهار داشت: از ابتدای ســال زراعی )یکم مهرماه ۱۴۰۱( تا ۳۰ مرداد ۱۴۰۲ میانگین 
وزنی بارش های استان به ۱۴۲ میلیمتر رسید که نسبت به دوره بلندمدت )۳۰ ساله( یکسان است 

و در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته ۲۵ درصد افزایش نشان می دهد. 

افزایش تبخیر و کاهش رطوبت خاک در اصفهان
وی با بیان اینکه کوهرنگ سرچشمه اصلی حوضه آبریز زاینده رود و مناطق غرب استان اصفهان 
در سال زراعی کنونی بارش های در حد بلندمدت خود را دریافت کردند، اضافه کرد: از ابتدای سال 
زراعی تاکنون دمای هوای اســتان بین یک تا ۲ درجه سلســیوس افزایش یافته و میزان تبخیر 

بالا رفته است.
حاجی بابایی افزود: بر اثر افزایش تبخیر رطوبت خاک کاهش یافته و این شــرایط سبب تشدید 

شرایط خشکسالی استان شده است.

9۶ درصد استان اصفهان درگیر خشکسالی است
 معاون توســعه و پیــش بینــی اداره کل هواشناســی اســتان اصفهان بــا بیان اینکــه در دوره
  ۱۰ ســاله تاکنون ۹۶ درصد مســاحت اســتان به ویژه شــمال و شــرق اصفهان کماکان درگیر

  خشکسالی اســت، ابراز داشــت: به رغم آنکه بارش های ســال زراعی کنونی در استان اصفهان 
 در حــد نرمال بــوده اما فعلا شــرایط خشکســالی محســوس اســت.حاجی بابایــی افزود:

 پاییز ۱۴۰۲ بهبود بارش ها را نسبت به سه سال گذشته در استان خواهیم داشت و شرایط بهتری 
را از نظر بارندگی شاهد خواهیم بود.

بارش های پاییز 1402 زودهنگام آغاز می شود
وی خاطرنشــان کرد: علت بهبود بارش ها نیز گرم شــدن دمای آب اقیانــوس آرام و در اصطلاح 
شکل گیری جریانات النینو است که شرایط فعالیت سامانه های جوی بر روی کشور و استان عموما 
مساعد خواهد بود.معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان خاطرنشان کرد: 

الگوهای هواشناسی نشان می دهد بارش ها در پاییز امسال بهنگام و زودهنگام است.

بارندگی های پاییزی در کدام مناطق اصفهان خواهد بود؟
حاجی بابایی افزود: در مهر ماه پیش رو بارش ها به طور عمده در مناطق غرب و شمال خواهد بود 
و شــدت بارش های پاییزی نیز طی ماه های آبان و آذر در غرب و جنوب غرب و مناطق همجوار با 
استان چهارمحال و بختیاری است و این مناطق بارش های مساعدی خواهند داشت که تا حد قابل 
توجهی از تنش خشکسالی استان کاسته می شــود؛ اما همچنان بر لزوم مدیریت مصارف آب در 

بخش های مختلف توصیه اکید دادیم.

گرمای تابستان امسال در اصفهان رکورد نزد
به گفته وی، اســتان اصفهان در شــهریور ماه نیز افزایش دما بین یک تا ۲ درجه سلســیوس را 
خواهد داشت.معاون توســعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان خاطرنشان کرد: 
نمی توان گفت که گرما امســال در اصفهان رکورد زد؛ اما برخی شهرهای شمال شرق استان مانند 
زواره و بادرود شاهد گرمای کم سابقه بودیم؛ آنچه که امسال بسیار مهم بود ماندگاری توده هوای 
گرم به مدت طولانی بود به این معنا که علاوه بر اینکه بیشینه های دما از شرایط نرمال فراتر رفت، 

کمینه های دمایی نیز نسبت به دو سال گذشته بالاتر بود. 

سرگردانی مردم به علت کمبود اتوبوس در پایانه های مسافربری و هشدار جدی رییس کل دادگستری اصفهان به سودجویان:

سفر اربعین، جای منفعت طلبی نیست

کمبود اتوبوس و نبود بلیت مسافران پایانه های اصفهان  
را سرگردان کرده است.در همین رابطه؛ خبرگزاری صدا و 
سیما، مرکز اصفهان با تهیه گزارشی از پایانه مسافربری کاوه، اعلام کرد که 
مسافران داخلی و زائران اربعین به دلیل کمبود بلیت و اتوبوس سرگردان 
هستند.خبرگزاری صدا و سیما همچنین نوشت: افزایش قیمت بلیت ها 
در روز های اخیر موجب شده تا مســافران دست شان از بلیت کوتاه باشد 
یا ساعت ها و روز ها منتظر آمدن اتوبوس بمانند. مسافران داخلی و زائران 
اربعین معتقدند که نه تنها بلیت ها به فروش نمــی رود بلکه برای برخی 
مســیر ها گا هی بلیت در بازار سیاه به فروش می رســد.نماینده اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای استان در پایانه مسافر بری کاوه بر خلاف 
گفته های مردم گفت: به دلیل تامین اتوبوس و ســرویس دهی مناسب 
به مسافران و به ویژه زائران اربعین، از شــرکت های فولاد مبارکه و ذوب 
آهن اتوبوس تامین شده و مشکل حمل ونقل مسافران حل شده است.

مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان در ارتباط تلفنی با 
بخش خبری ۲۰ شبکه اصفهان با اشاره به اینکه از این تعداد مجوز واردات 
اتوبوس ۱۹۴ دستگاه سهم استان اصفهان است، گفت: کمبود اتوبوس در 
این مدت به دلیل امکان نداشتن واردات بوده است.فرزاد دادخواه اضافه 
کرد: اتوبوس ها از مرز بدون مسافر بر می گردند و بعد از اربعین هم بدون 
مسافر به سمت مرز حرکت می کنند و نرخ بلیت هم مصوب شد و مسافران 

در پایانه های مرزی پیاده و ســوار می شوند.وی با اشــاره به استفاده از 
اتوبوس های صنایع بزرگ گفت: طی چند روز گذشته کمبود اتوبوس نبوده 

و برای مسیر اصفهان به تهران هم ناوگان اضافه در نظر گرفته شده است.

مراقبت کنند، خطا نکنند
در همین راستا؛ رییس کل دادگستری اصفهان هشدار داد: با مجموعه ها 
و افرادی که دنبال منفعت طلبی هستند برخورد قاطع و جدی خواهد شد.

حجت الاسلام والمسلمین جعفری با اشــاره به اینکه موضوع حمل و 
نقل و جابه جایی مسافران و زائران اربعین و مشکلات پیش آمده برای 
آن ها در دستور کار دادگستری استان قرار گرفته است، گفت: در موضوع 
فروش بلیت هواپیما تعدادی از شــرکت های هواپیمایی با هماهنگی 
سازمان هواپیمایی کشوری در اســتان اصفهان با قیمت مصوب اعلام 
شده بلیت های هواپیما را در اختیار زائران قرار دادند، اما متاسفانه شنیده 
شده که شرکتی طی زد و بند با گروه های خاص، بالاتر از قیمت مصوب 
بلیت های خود را عرضه کرده که دادستان مرکز استان و معاونت حقوق 
عامه به شدت پیگیر این موضوع شــدند.رییس کل دادگستری استان 
افزود: به این افراد و مجموعه ها هشــدار می دهیم مراقبت کنند و خطا 
نکنند که سفر اربعین جایی نیست که این ها بخواهند منفعت طلبی کنند.

حجت الاسلام والمسلمین جعفری با اشاره به کمبود اتوبوس در پایانه ها 

و فروش بلیت با قیمت بالاتر در خارج از چرخه فروش گفت: شنیده شده 
است در همین بخش بعضی از این اتوبوس ها حاضر به همکاری نیستند 
و به صورت مستقیم با گروه ها و افراد و مراکز خاصی زد و بند می کنند و 
مردم برای خرید بلیت دچار مشکل شده اند.وی با هشدار جدی به این 
شرکت های حمل و نقلی و افراد سودجو گفت: چنانچه تخلف آن ها احراز 
شود، برخورد قانونی با آن ها خواهد شد.حجت الاسلام جعفری با گوشزد 
کردن به مسئولان برای اجرای مصوبات ستاد اربعین و نظارت کامل در 
اجرا افزود: چنانچه برخی از شرکت های زیرمجموعه توجه به این مصوبات 
و مقررات نمی کنند همه و مسئولان نظارتی هم باید پاسخگو باشند. وی 
به شرکت های سودجو هشدار داد و گفت: قیمت بلیت اتوبوس و خدمت 
رسانی منظم به زائران در  اولویت است و تقاضا داریم همکاری لازم برای 
این خدمت رسانی انجام شــود.قیمت مصوب بلیت هواپیما از مقصد 
اصفهان به نجف و همچنین نجف به اصفهان ۴ میلیون تومان اســت و 
فروش بیشتر این قیمت تخلف محسوب می شود.وی به شرکت های 
سودجو هشدار داد و گفت: قیمت بلیط اتوبوس و خدمت رسانی منظم 
به زایران اولویت اســت و تقاضا داریم همــکاری لازم برای این خدمت 
رسانی انجام شود.قیمت مصوب بلیط هواپیما از مقصد اصفهان به نجف 
و همچنین نجف به اصفهان ۴ میلیون تومان است و فروش بیشتر این 

قیمت تخلف محسوب می شود.

خبر جامعه

فرمانده کل انتظامی کشــور امنیــت امروز ایران 
اسلامی را حاصل فداکاری و ایثارگری شهدا عنوان 
کرد و گفت: شــهدا با نثار کردن خون خود امنیت 
کشور را تضمین کردند.ســردار احمدرضا رادان، 
فرمانده کل انتظامی کشــور در دیــدار با خانواده 
شــهیدان »امیرحســین زاده احمدی و محمد 
احسان شــفیعی« امنیت امروز ایران اسلامی را 
حاصل فداکاری و ایثارگری شــهدا عنوان کرد و 
اظهار داشت: شهدا با نثار خون خود امنیت کشور 
را تضمین کرده و به نظام و انقلاب ما عزت و آبرو 
بخشیدند.وی با بیان اینکه نباید هرگز یاد و خاطره 
شهدا از ذهن و خاطره مردم جامعه حذف شود، 
افزود: زنده نگه داشــتن یاد و نام شــهدا باعث 
می شود هرگز از یاد نبریم که امنیت و آرامش امروز 
خود را مرهون جانفشانی جوانان رشید و شجاع 
این مرز بوم هستیم .رادان با بیان اینکه شهادت 
سعادتی است که نصیب هر کسی نمی شود، گفت: 
هر کسی سعادت شهید شدن در راه خدا را ندارد 
و این فیض الهی نصیب کسانی می شود که جزو 
مقربان درگاه حضرت حق هســتند.فرمانده کل 
انتظامی کشور خانواده های معظم شهدا را مظهر 
صبر و استقامت عنوان کرد و بیان کرد: البته ثواب 
صبر و اســتقامت خانواده های شهدا هم کمتر از 
مقام شهید و شهادت نیســت و آنها با ایثار و فدا 

کردن عزیزترین فرزندان شان برای حفظ امنیت 
و آرامش مردم الگوی بســیاری خوبی از سبک 
زندگی ایرانی اسلامی را به ما ارائه می کنند و از این 
الگو باید بهترین استفاده را ببریم.وی خاطرنشان 
کرد: فراجا تنها جایی است که باب شهادت در آن 
باز بوده و کارکنان آن هم با قصد و نیت شهادت در 
راه خدا وارد این شغل و لباس مقدس شده و عهد 
بسته اند که تا آخرین قطره خون خود پای امنیت 
و آرامــش و ارزش های انقلاب بایســتند.رادان 
بیان کرد: فرماندهی انتظامی چه در زمان دوران 
دفاع مقدس و چه بعد از آن که در زمان صلح قرار 
داریم بیش از ۱۳ هزار شهید را تقدیم نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران کرده است و همچنان این 

راه تا زمان ظهور حضــرت بقیه ا...الاعظم)عج( و 
سربازی در رکاب آن حضرت ادامه خواهد داد و بر 

سرعهد و پیمانی که با شهدا بسته ایستاده است.
فرمانده کل انتظامی کشــور تصریــح کرد: وقتی 
پای صحبت خانواده های شهدا می نشینیم همه 
آنها بدون استثنا اعلام می کنند که اگر بازهم نیاز 
باشــد، حاضرند جان خود و دیگر عزیزان شان را 
فدای انقلاب کنند و آنها با این رفتار خود نشــان 
دادند که هنوز فرهنگ ایثار و شهادت و جانبازی 
برای پاســداری از دین و شرف کشور پابرجاست 
و مطمئنا تا وقتی چنین فرهنگی در جامعه وجود 
دارد دشمن هرگز جرأت تعرض به خاک کشور ما 

را پیدا نخواهد کرد.

فرمانده کل انتظامی کشور در دیدار با خانواده شهدای امنیت در اصفهان:

شهدا با نثار خون خود امنیت کشور را تضمین کردند

مراسم بدرقه  120 نفر از 
اساتید و دانشجویان به 
سمت مرز »تمرچین«

مراســم بدرقــه ۱۲۰ نفــر از اســاتید، 
دانشــجویان و یاوران علمی دانشــگاه 
شهید مدنی آذربایجان به همت معاونت 
فرهنگی، نهاد نمایندگــی مقام معظم 
رهبری و بسیج دانشجویی این دانشگاه 
به پیاده روی و زیارت اربعین از دانشگاه 

به سمت مرز »تمرچین« برگزار شد.

به بهانه سالروز عروج مردی که آبروی این شهر بود؛
مردِ مردستانِ اخلاق

فارس:او آیینه خورشید بود و مردِ مردِستان اخلاق؛ او عطرِ خوشِ یار می داد  و با آسمانی شدنش گویی 
روح نصف جهان هم پرکشید.عالمی شیرین سخن که توصیه های پدرانه اش  قلوب تشنه ایمان و تقوا  را  
سیراب می کرد. اینک در نخستین سالگرد پروازِ حضرت آیت ا... ناصری، این عارف وارسته  و این عالم 
دوست داشتنی، دلتنگِ نمازهای خالصانه  و باشکوهش  در مسجد کمر زرین می شویم دلتنگی ای که 

تنها و تنها با خلوتی آرام بر مزارش در  گلستان شهدا  قرار می یابد.

از تولد تا رحلت استاد اخلاق
حضرت آیت ا... محمدعلی ناصری در سال ۱۳۰۹ در شــهر دولت  آباد برخوار واقع در ۱۰ کیلومتری شهر 
اصفهان، زمینی شد. پدر او حجت الاسلام و المسلمین حاج شیخ محمد باقر ناصری  در شمار عالمان 
فرهیخته آن دوران و از شاگردان عالم ربانی حاج آقا رحیم ارباب بود. پدر به هنگام دنیا آمدن این فرزند او 
را محمد علی خواند و او بعدها به نام محمد شهره شد.آیت ا... محمدعلی ناصری مجتهد و استاد اخلاق، 
بامداد روز جمعه ۴ شهریورماه ۱۴۰۱ به دیدار حق شتافت.آیت ا...ناصری  تحصیلات خود را ابتدا در دولت 
آباد آغاز کرد و سپس در حوزه علمیه اصفهان ادامه داد.او  در ۱۴ سالگی با مهاجرت پدرش به نجف اشرف 
راهی نجف شد تا خدمت فقیهان بزرگ آن دیار همچون آیت ا... آقا میرزا عبدالهادی شیرازی و آیت ا... 
سید محمود شاهرودی و آیت ا... آقا سید جمال الدین گلپایگانی را دریابد.بعد از سه سال، پس از برگشت 
پدر به ایران، او همچنان به ادامه تحصیل در نجف پرداخت و وارد مدرســه صدر نجف شد. آیت ا... شیخ  
محمد حسین دهاقانی در نجف، آیت ا...مجتبی لنکرانی، آیت ا... سید عبدالهادی شیرازی، امام خمینی 
)ره( و آیت ا...سید ابوالقاسم خویی  از جمله استادان او بودند.وی علاوه بر یادگیری علوم فقهی و دینی، 
درس اخلاق و عرفان را در محضر اساتیدی همچون سید محمد کشمیری، شیخ عباس قوچانی، سید 
جمال الدین گلپایگانی، علامه طباطبایی و محمد اسماعیل دولابی گذراند. ایشان در سفرهای ماهیانه به 
قم محضر آیت  ا... بهجت می رسیدند، به طوری که شیخ علی آقا بهجت می گفتند: هیچ کس مثل ایشان 

با آیت ا... بهجت نشست صمیمانه ندارند.

 تلاش های علمی  و دینی آیت ا... ناصری 
آیت ا... ناصری  در کنار  مجالس تدریس فقه و اصول و تفسیر قرآنی به تربیت شاگردان بسیاری همت 
گماشتند و سال ها نماز جماعت و مجالس وعظ و سخنرانی ایشان در مسجد کمرزرین اصفهان  با حضور 
باشکوه مردم اصفهان برپا بود.ایشان در نشــر  فعالیت های دینی و فرهنگی نیز همت گماشت و حوزه 
علمیه حضرت ولی عصر)عج(، حوزه علمیه صاحب الزمان)عج(، حــوزه علمیه نرجس خاتون، مرکز 
دیجیتال حضرت ولیعصر)عج( در دولت آباد، موسسه تحقیقات نجوم اسلامی، موسسه دارالهدی قم 
و بنیاد علمی فرهنگی هاد از مجموعه های علمی بود که زیر نظر ایشان اداره می شد. آب حیات  شامل 
مجموعه سخنرانی های حضرت آیت ا...ناصری درباره امام زمان)عج( ، »سخن دوست« شامل گزیده 
ای از سخنرانی های این استاد اخلاق درباره حضرت ولی عصر)عج(، »در امتداد نور« شامل مجموعه 
سخنرانی های حضرت آیت الله ناصری درباره آیات تاویل شده به حضرت ولی عصر )عج( و آخرالزمان  
و »رسم بندگی« شرح فرازهایی از خطبه بلند حضرت امیرالمومنین)ع( در مورد حالات و خصوصیات 

اخلاقی  هم از جمله آثار مکتوب این عالم اخلاق است.

آیت ا... ناصری و خدمت به خلق
جدیت  آیت ا... ناصری  در امور خیر و کمک به مردم  ســتودنی بود. از جملــه این اقدامات می توان به 
تلاش هایشان برای ایجاد مراکز بهداشتی و درمانی شامل  مرکز درمانی حضرت ولیعصر)عج( و بخش 
دیالیز ۲۰ تختخوابی اشاره کرد که در سال ۹۱ افتتاح شد. بخش دیالیز بیمارستان گلدیس شاهین 
شهر، بخش دیالیز بیمارستان محمد رسول ا...)ص( میمه و اورژانس شبانه روزی دولت آباد اشاره 
کرد.حضرت آیت ا...ناصری در تمام طول زندگی اش  در انتظار ظهور بود  و با یاد حضرت ولی عصر 

)عج( می زیست و در جست وجوی مولایش سر از پا نمی شناخت.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان:
فرونشست باعث از مدار 
خارج شدن 150 واحد 

آموزشی شده است
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان 
گفت: شرایط اقلیمی کشــور تغییراتی کرده 
است نظیر اینکه در اســتان اصفهان پدیده 
نوظهوری به نام فرونشســت باعث از مدار 

خارج شدن واحدهای آموزشی شده است.
به گــزارش خبرگــزاری فــارس از اصفهان، 
محمدرضــا ابراهیمی، مدیــرکل آموزش و 
پرورش استان اصفهان اظهار داشت: پروژه 
مهر، بزرگ ترین، وسیع ترین و همه گیرترین 
پروژه در سراسر کشور است و هیچ پروژه ای 
به میــزان پروژه مهر، افــراد جامعه را درگیر 
فعالیت نمی کند.وی ادامه داد: چیزی حدود 
۵۰ میلیون نفر از جمعیت کشــور مستقیما 
و بقیه جمعیــت به صورت غیرمســتقیم با 
پروژه مهر درگیر هســتند،بنابراین هر اتفاق 
و اقدامی کوچک که در آمــوزش و پرورش 
صورت می پذیرد اثرگذاری آن بر جامعه چند 
هزار برابری است.ابراهیمی افزود: ساخت و 
تجهیز مدارس و رسیدگی به فضای فیزیکی 
یکی از اصلی تریــن و مهم ترین موضوعات 
آمــوزش و پــرورش محســوب می شــود 
و تغییــرات معماری می تواند متناســب تر 
بافرهنگ و تمدن ایران اســلامی باشــد و 
می توان از مصالــح به روزتر اســتفاده کرد.  
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان 
ابراز داشت: شــرایط اقلیمی کشور تغییراتی 
کرده اســت نظیر اینکه در اســتان اصفهان 
پدیــده نوظهوری به نام فرونشســت باعث 
از مدار خارج شــدن چیزی حدود ۱۵۰ واحد 
آموزشی شده اســت و از سازه های سبک یا 
متناســب با آن در نوســازی و ساخت وساز 
آموزشگاه می توان بهره برد تا راهکاری براین 
این چالش باشد و این مشکل را کمتر ببینیم.

وی اذعان داشت: مدرسه باید روح نواز باشد 
و بــرای اینکه مدرســه خانه دیگــری برای 
دانش آموز باشد باید فضای شاداب و بانشاط 
داشته باشیم که ملزومات آن توجه به نمای 

ساختمان و معماری آن است.

 افزایش قیمت بلیت ها در روز های اخیر موجب 
شده تا مسافران دست شان از بلیت کوتاه باشد 
یا ساعت ها و روز ها منتظر آمدن اتوبوس بمانند. 
مسافران داخلی و زائران اربعین معتقدند که نه تنها 
بلیت ها به فروش نمی رود بلکه برای برخی مسیر ها 

گا هی بلیت در بازار سیاه به فروش می رسد



کارشناس و پیشکسوت تیراندازی گفت: جواد فروغی کمی راه را اشتباه رفت و فدراسیون هم به خاطر اینکه به او آرامش بدهد او را همراهی کرد؛ اما به نظر من او از 
کورس قهرمانی و کسب مدال دور شد.ابراهیم برخورداری در گفت و گو با ایسنا به نقش استفاده از دو مربی جدا از هم در عملکرد تیراندازان اشاره کرد و گفت: در تیم 
ملی تپانچه بخشی از ملی پوشان با نصر اصفهانی و گروهی دیگر با جعفرزاده به صورت جدا از هم تمرین می کنند. ضمن احترام به هر دو مربی این مدل مربیگری 
در هیچ جای دنیا مرسوم نیست و به تیم ملی ضربه می زند. کما اینکه اثر خود را در قهرمانی جهان هم نشان داد. امیدواریم در بازی های آسیایی وضعیت بهتری 
داشته باشیم. حضور دو مربی و دو طرز فکر شرایط را سخت می کند و به تیم ضربه می زند.برخورداری گفت:با وجود اینکه جواد رفیق من است و من اخلاق و خلق 
او، شجاعت و مدال گرفتن او را دوست دارم و می دانم ظرفیت بالایی در کسب مدال دارد؛ اما می گویم قدری راه را اشتباه رفت. فدراسیون هم به خاطر اینکه آرامش 
به او حاکم شود خواست او را همراهی کند. این ها به نظر من جواد فروغی را از کورس مسابقه و مدال گرفتن دور کرد.وی در خصوص اینکه ممکن است فروغی در 
بازی های آسیایی در بخش انفرادی مسابقه ندهد گفت: بالاخره شیوه نامه ای تعریف شده و گفته اند سه نفر اول رنک در انفرادی مسابقه دهند. برای رنکینگ هم 

همه مسابقات منتخب را در نظر می گیرند تا در نهایت تیم بسته شود. باید به قانون احترام بگذاریم و اول تا سوم رنکینگ هر کسی که بود در انفرادی رقابت کند.

»جواد فروغی« راه را اشتباه رفت
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واکنش سرمربی الاتحاد به اختلاف با »کریم بنزما«
سرمربی الاتحاد به گزارش هایی که ادعا می کنند او رابطه بدی با کریم بنزما دارد واکنش نشان داد.به 
گزارش ایسنا و به نقل از تایمز، روزنامه الشرق الاوسط مدعی شد که تنش زیادی بین سانتو، سرمربی 
تیم الاتحاد عربستان، و کریم بنزما، مهاجم فرانسوی و تازه وارد این تیم، وجود دارد که اوایل تابستان 
امسال از رئال مادرید به این باشــگاه پیوست. این رسانه عربســتانی مدعی شده بود که سرمربی 
پرتغالی به سران الاتحاد گفته است بنزما با سبک تاکتیکی او سازگار نیست.بر اساس این گزارش این 
بازیکن فرانسوی خواهان بازوبند کاپیتانی الاتحاد بود که سرمربی سابق ولورهمپتون و تاتنهام مانع 
این خواسته شد.نونو اسپیریتو درباره اختلاف نظرش با کریم بنزما، مهاجم سابق تیم ملی فرانسه و 
رئال مادرید، به رسانه فرانسوی RMC Sport گفت: در مطبوعات خواندم که رابطه من با کریم بنزما 
خوب نیست. همه کسانی که من را می شناسند می دانند که این اخبار صحت ندارد. رابطه من با همه 
بازیکنان خوب است. تیم قدرتمندی داریم و از همه بازیکنان راضی هستیم و البته که خوشحالیم که 
کریم اینجا با ماست.او در مورد بنزما افزود: کریم در زمین خوشحال است. او عاشق بازی برای الاتحاد 
است. می دانم چه کار سختی در این فصل داریم اما ما یک تیم قوی هستیم؛ یک گروه بسیار، بسیار، 
بسیار قوی.کریم بنزما اولین گلش را در لیگ برتر عربستان روز پنجشنبه )دیروز( به ثمر رساند. او در 
پیروزی چهار بر صفر الاتحاد مقابل الریاض دروازه حریف را باز کرد. همچنین می توانست گل دومش را 
هم به ثمر برساند ولی فرصت زدن پنالتی را به بازیکن دیگری داد.الاتحاد یکی از همگروه های سپاهان 

در لیگ قهرمانان آسیاست و دوشنبه به دیدار الوحده می رود.
 

هیچ تیمی این »گلزن« را نمی خواهد!
حواشی روملو لوکاکو باعث شده است تا تیمی این بازیکن ۳۰ ساله را نخواهد.روملو لوکاکو ستاره خط 
حمله تیم ملی فوتبال بلژیک یکی از گزینه های باشــگاه یوونتوس برای تقویت خط حمله در صورت 
جدایی دوشان ولاهوویچ است؛ اما هواداران یوونتوس علاقه ای به جذب مهاجم بلژیکی پیشین اینتر 
ندارند و این به خاطر رفتاری است که این بازیکن در فصل قبل سری  A  برابر یووه با پیراهن اینتر داشت.
چلســی دیگر قصدی برای به خدمت گرفتن لوکاکو ندارد. این امر تا حدی به خاطر عملکرد نه چندان 
خوب او در زمین و تا حدی به دلیل یک مصاحبه غیرمجاز است که انجام داد و باعث عصبانیت باشگاه 
و هواداران چلسی شد که بعدا مجبور شد عذرخواهی کند. روملو لوکاکو قرار بود که بعد از آمدن پوچتینو 
به چلسی برگردد و دوباره در لیگ برتر انگلیس به میدان برود ولی پوچتینو تمایلی به خرید این بازیکن 
ندارد. رسانه های عربی و اروپایی از پیشنهاد ۸۰ میلیون یورویی الهلال به لوکاکو خبر دادند و حتی نماینده 
باشگاه الهلال برای مذاکره با این مهاجم بلژیکی راهی فرانسه هم شد. لوکاکو همچنین به پیشنهاد الهلال 
پاسخ منفی داده است و اعلام کرده که می خواهد در فوتبال اروپا باقی بماند. او بعد از ناکامی در فینال 
لیگ قهرمانان اروپا که با شکست اینتر مواجه شد زیر فشار زیادی است و حتی با توهین های نژادپرستانه 
هم روبه رو شد.به نظر می رســد که دوران حضور لوکاکو در فوتبال ایتالیا به پایان رسیده است چرا که 
هواداران اینتر هم به خاطر مذاکرات این بازیکن با یوونتوس دیگر تمایلی به ادامه همکاری با او ندارند.

 

ازدحام جمعیت در ورزشگاهی 13 قربانی گرفت
نخست وزیر ماداگاسکار می گوید روز جمعه حداقل ۱۳ نفر زیر فشار جمعیت در ورزشگاهی در پایتخت 
این کشور جان خود را از دست دادند.به نقل از بی بی سی، ۱۰۷ نفر نیز در این حادثه و در جریان مراسم 
افتتاحیه بازی های جزایر اقیانوس هند در ورزشگاه »ماهاماسینا« زخمی شدند.»آنتسا میرادو«، 
مقام صلیب سرخ به خبرگزاری فرانسه گفت: در ورودی ورزشگاه جمعیت بزرگی جمع شده بود.بنابر 
اعلام »هندوستان تایمز«، »آندری راجولینا«، رییس جمهوری ماداگاسکار که در ورزشگاه بود آن را 
یک »رویداد تراژیک« خواند و خواستار یک دقیقه سکوت شد.گفته می شود که ورزشگاه ماهاماسینا 
با ۴۱ هزار نفر جمعیت پر از تماشاچی بوده است.تاکنون علت ازدحام جمعیت مشخص نشده با این 

حال صلیب سرخ اعلام کرده که شمار قربانیان این حادثه می تواند افزایش یابد.

 برترین های هفته سوم لیگ برتر فوتبال؛

»پیام نیازمند«؛ چهره ویژه هفته 

 هفته ســوم لیگ برتر فوتبال در حالی به پایان رسید 
که سه تیم با نتایج خوبی که به دست آوردند بیشترین 
سهمیه را در تیم منتخب هفته داشتند.ملوان و شمس 
آذر به لطف پیروزی های پرگلی که در هفته سوم به دست آوردند، هر کدام 
دو نماینده در تیم منتخب هفته دارند؛ اما برنده بازی بزرگ و شش امتیازی 
هفته یعنی سپاهان، با سه نماینده بیشترین سهم را در تیم منتخب از آن خود 
کرده است. در هفته ای که سرخابی ها برابر تیم های اصفهانی پرفروغ نبودند، 
گل گهر با پیروزی در قائم شهر در جدول بالاتر از آنها قرار گرفت تا کم کم رقابت 

در بالای جدول بین چهار تیم مدعی داغ شود.

بازی هفته: مس رفسنجان 0 - شمس آذر 3
اولین دیدار هفته سوم لیگ برتر دیدار جذاب و جالبی از آب در آمد. شمس 
آذر که پیش بینی نمی شد پس از کسر شش امتیاز حالاحالاها به خود بیاید، 
در رفسنجان برابر تیم پرمهره مس پیروزی غیرمنتظره ای رقم زد و موفق شد 
با سه گل میزبان خود را شکست دهد. این اولین پیروزی شمس آذر پس از 
صعودش به لیگ برتر به حساب می آمد، بردی که پس از لغو کسر سه امتیاز 
توسط استیناف شیرین تر هم شد و شمس آذر جهش قابل توجهی از قعر 

جدول تجربه کرد.

تیم هفته: سپاهان
حساس ترین بازی هفته در حالی بین سپاهان و استقلال برگزار می شد که 
این دیدار تاثیر زیادی در بالای جدول داشــت. این جدال سخت و نزدیک 
برای هر دو تیم را، در نهایت سپاهان به لطف پنالتی ثانیه های پایانی نیمه 
نخست به نفع خود به پایان رساند تا نشان دهد امسال دیگر عزمش را برای 

قهرمانی جزم کرده است.

سرمربی هفته: سعید دقیقی )شمس آذر(
سرمربی شــمس آذر که تیمش را به اولین برد تاریخ باشگاه در لیگ برتر 
رساند، نشان داد حرف های زیادی برای گفتن در فصل جاری دارد. شمس 
آذر در دو هفته ابتدایی نیز نمایش خوبی از خود نشان داده بود، اما برابر مس 

رفسنجان بالاخره اولین برد این تیم به شکلی غیرمنتظره رقم خورد.

دروازه بان هفته: پیام نیازمند )سپاهان(
حضور پیام نیازمند برابر استقلال و درخشش او در این بازی شاید خاص ترین 
اتفاقی بود که برای یک بازی در طول تاریخ لیگ برتر رقم می خورد. پیام که 
ابتدای هفته گذشته پدرش را از دست داده بود با آن شرایط روحی نامساعد 
برای بازی با اســتقلال اعلام آمادگی کرد و تنها با یک جلسه تمرین خود را 
آماده بازی کرد. نیازمند که با حضور برابر استقلال بین دروازه بانان سپاهان 
در تاریخ لیگ برتر از حیث تعداد بازی رکورددار شد، بهترین بازیکن تیمش 
در جریان پیروزی مهم سپاهان برابر استقلال شد تا شبی فراموش نشدنی 

برای هواداران سپاهان و پیام نیازمند رقم خورده باشد.

خط دفاعی: محمد دانشگر )سپاهان(، میلاد فخرالدینی )آلومینیوم(، 

حسین گودرزی )شمس آذر(
خط دفاع ســه نفره تیم منتخب هفته به رهبری محمد دانشــگر تشکیل 
می شود، بازیکنی که بهترین مهره دفاعی سپاهان در جریان پیروزی این تیم 
برابر استقلال بود، دانشگر که در چند مورد حتی اشتباهات زوج خود در قلب 
دفاع سپاهان را هم پوشش می داد، بعد از نیازمند بهترین بازیکن تیمش 
برابر استقلال بود. میلاد فخرالدینی که حالا یکی از بازیکنان باتجربه لیگ 
به شمار می رود نیز دیگر مدافع برتر هفته بود، او در جریان پیروزی تیمش 
برابر هوادار پنالتی تیمــش را به گل تبدیل کرد و پــاس گل دوم و پیروزی 
بخش تیمش را نیز ارسال کرد. حسین گودرزی، مدافع راست شمس آذر 
نیز با سهیم بودن در کلین شــیت این تیم و ارسال یک پاس گل دیگر مهره 

دفاعی شاخص هفته بود.

خط میانی: مهرداد رضایی )ذوب آهن(، وحید امیری )پرسپولیس(، رضا 
اسدی )سپاهان(، حسین صادقی )ملوان(

مهرداد رضایی، هافبک دفاعــی ذوب آهن یکی از بهتریــن بازیکنان این 
تیم در تهران برابر پرســپولیس بود. رضایی که نظــم خوبی به خط هافبک 
ذوب آهن بخشیده بود نقش بســزایی در عملکرد دفاعی خوب ذوب آهن 
برابر پرسپولیس داشت. در ســوی دیگر اما وحید امیری بهترین بازیکن 

پرسپولیس برابر ذوب آهن بود، امیری که بارها از سمت چپ روی دروازه 
ذوب آهن خطرساز شــده بود بالاخره با یکی از ارسال هایش زهر خود را به 
تیم میهمان ریخت. در بازی بزرگ هفته اما این رضا اسدی بود که با گل خود 
سرنوشت بازی را تعیین کرد و تا سومین گلزنی متوالی اش برای سپاهان 
سومین پیروزی متوالی را رقم بزند. حسین صادقی، وینگ بک ملوان نیز 
هرچند گل و پاس گل نداشــت، اما در حضور ۸۴ دقیقه ای خود برابر فولاد 
بسیار تاثیرگذار بازی کرد و هم در دفاع عملکرد خوبی داشت و اجازه هجوم از 
سمت خودش به فولادی ها نداد و هم در حمله و اذیت کردن مدافعان فولاد 

تاثیرگذار ظاهر شد.

خط حمله: عیسی مرادی )شمس آذر(، مسعود زائر کاظمین )ملوان(، 
مهدی ممی زاده )گل گهر(

عیسی مرادی و مسعود زائر کاظمین که هر دو سابقه حضور در سپاهان 
را دارند در این هفته در تعداد گل زده هم مشترک بودند و با دو گلی که به 
ترتیب وارد دروازه مس رفسنجان و فولاد کردند، سزاوارانه وارد تیم منتخب 
هفته شدند. در قائم شهر نیز گل سه امتیازی مهدی ممی زاده پیروزی خوب 
گل گهر را رقم زد تا نام مهاجم فصل قبل صنعت نفت در کنار دو مهاجم دو 

گله این هفته قرار بگیرد.

خبر روز

 نقش مدیریت استقلال در شکست برابر سپاهان
کارشناس و پیشکســوت فوتبال با بیان این که عملکرد استقلال در ســه هفته ابتدایی لیگ برتر 
قابل قبول بوده است، گفت: در شکست آبی پوشان برابر ســپاهان نقش مدیریت باشگاه بیشتر 
از بازیکنان است.یدا...اکبری در خصوص شکست استقلال برابر سپاهان اصفهان گفت: تا قبل از 
شروع دیدار استقلال و سپاهان برخی ها فکر می کردند زرد پوشان اصفهانی با نفراتی که در اختیار 
دارند می توانند به راحتی استقلال را شکست دهند و استقلال نتیجه بدی خواهد گرفت؛ اما استقلال 
با ارائه یک بازی منطقی و بدون ترس از نام حریف نمایش خوبی از خود نشان داد و سپاهان حرفی 
برای گفتن نداشت و اگر آن اشــتباه فاحش را داور انجام نمی داد استقلال با امتیاز به تهران بازمی 
گشت؛ اما اشتباهاتی که بیشتر در طول فصل فقط برای استقلال پیش می آید اجازه نداد آبی ها از 

این دیدار امتیازی کسب کنند.
وی در خصوص عملکرد فنی تیم استقلال تصریح کرد: آبی ها در تمام خطوط خوب بودند ، حسینی 
یکبار دیگر ضربه پنالتی را مهار کرد اگرچه در برگشت به گل تبدیل شد اما نشان داد که به روزهای اوج 
بازگشته و نقطه امیدواری استقلال است. در خط دفاع مدافعات بدون اشتباه بودند و اجازه ندادند 
مهاجمان سپاهان خصوصا مغانلو موقعیتی داشته باشد. خط هافبک و حمله استقلال هم خوب 
بودند جنگیدند و اجازه ندادند سپاهان میانه زمین را از آن خود کند و در مجموع استقلال با این بازی 
بسیار امیدوار کننده ظاهر شد.اکبری با انتقاد از عملکرد مدیران استقلال گفت: این باخت را باید به 
حساب مدیران استقلال گذاشت، آقایانی که با بی کفایتی نتوانستند در فصل نقل و انتقالات موفق 
باشند، مشکلات مالی را حل نکردند و فقط با وعده های تو خالی می خواستند هواداران را سرگرم 
کنند که خوشــبختانه طرفداران استقلال هم مثل همیشه هوشــیار بودند و از کادر فنی و بازیکنان 
حمایت کردند و اجازه ندادند سرمربی تنها بماند. مدیران استقلال خواسته های نکونام را برآورده 
نکردند؛ اما استقلال با بضاعتی که دارد تا به اینجای کار عملکرد خوبی داشته و مطمئن هستم بهتر 
از این هم خواهد شــد.اکبری در خصوص دیدار بعدی استقلال برابر همنام خوزستانی اش گفت: 
همه بازی ها سخت است. فرقی بین سپاهان و استقلال خوزستان نیست. استقلال باید هوشیارانه 
بازی کند و با شناخت نقاط قوت و ضعف حریف به گل برسد. استقلال خوزستان هم بازیکنان جوان 
و با انگیزه  ای دارد که می توانند برای استقلال دردسر ساز شوند ، آبی های تهرانی باید شکست برابر 
سپاهان را فراموش کرده و تمرکزشان برروی دیدار برابر استقلال خوزستان باشد تا بتوانند در تهران 

به سه امتیاز دست پیدا کنند.

باشگاه سپاهان از مربی و مدیر تیم استقلال شکایت کرد
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در بیانیه ای اعلام کرد: این باشگاه به دلیل اظهارات نسنجیده و سخنان 
ناشی از بی اطلاعی مربی و مدیر تیم استقلال، از اعضای کادر فنی و مدیریتی این تیم شکایت کرد.

به گزارش ایرنا، بر اســاس اطلاعیه منتشر شــده در تارنمای باشــگاه فولاد مبارکه سپاهان، این 
باشگاه عصر جمعه اعلام کرد: متاسفانه پس از دیدار سپاهان و استقلال برخی از اعضای کادر فنی و 
مدیریتی استقلال از جمله بهزاد غلامپور، کلمات وقیحانه ای را در خصوص باشگاه سپاهان و اعضای 
تیم فوتبال این باشگاه به ویژه پیام نیازمند، دروازه بان ملی پوش سپاهان، به کار بردند و متاسفانه 

بدون رعایت حرمت اهالی فوتبال و بی توجه به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال سخن راندند.
در این بیانیه اضافه شده اســت:به هرحال ممکن اســت به زعم آقایان، برخی در فوتبال کشور از 
مصونیت انضباطی برخوردار باشــند، حال آنکه امیدواریم در عمل، عدالت در این خصوص رعایت 
شود.بیانیه باشگاه فولاد مبارکه سپاهان حاکیست: با توجه به این موضوع و با عنایت به سیاست 
باشــگاه فولاد مبارکه ســپاهان که رعایت احترام تیم های رقیب و پیگیری موارد حقوقی از طریق 
مبادی رسمی است، این باشگاه در خصوص مصاحبه های انجام شده از سوی اعضای کادر فنی و 
مدیریتی استقلال شکایت رسمی خود را به کمیته انضباطی و کمیته اخلاق سازمان لیگ کرده و تا 

حصول نتیجه، اقدامات حقوقی را دنبال خواهد کرد.

مستطیل سبز

»آل کثیر«مجددا سپاهانی 
شد!

تلاش مدیران باشــگاه ســپاهان برای تنظیم 
مجدد قرارداد عیســی آل کثیر به ثمر نشسته 
است.به گزارش»ورزش  سه«، خبری که پیش 
از آغاز هفته اول رقابت های لیگ بیست و سوم از 
سازمان لیگ به بیرون درز کرد و عیسی آل کثیر 
را از فهرست بازیکنان در دسترس مورایس برای 
دیدار با تراکتور خارج کرد، با گذشت سه هفته از 
مسابقات لیگ برتر سرانجام در مسیری پیش 
می رود که سپاهانی ها انتظارش را دارند.عیسی  
آل کثیر، مهاجم جنوبی سابق پرسپولیس، که 
این فصل با قراردادی غیرمنتظره مسیرش را 
به ســمت اصفهان تغییر داد، با سخت گیری 
سازمان لیگ نســبت به ارقام باشگاه و عبور از 
سقف قرارداد نتوانست در ۳ بازی ابتدایی فصل 
به فهرست ۱۷ نفر قبلی طلایی پوشان اصفهانی 
اضافه شود، اما با تغییراتی در قرارداد و با وجود 
تمام اخبار و شایعاتی که درباره جدایی احتمالی 
این مهاجم به گوش می رسید، درنهایت آل کثیر 
در اصفهان ماندنی شــده و احتمالا برای دیدار 
هفته چهارم سپاهان مقابل پیکان در دسترس 
مورایس خواهد بود.طی این مدت حداقل دو 
باشــگاه معروف لیگ برتری پرســپولیس و 
تراکتور با توجه به مشــکلی که در ثبت قرارداد 
عیســی به وجود آمده بود، اندکی به جذب او 
امیدوار شــده بودند. در این بین پرسپولیس 
اگرچه پروژه خود را روی جــذب یک مهاجم 
خارجی متمرکز کرده، اما بازگشــت عیســی 
می توانســت خبری خوب برای کادر فنی این 
تیم بعد از ۳ بازی ابتدایی باشد. البته که یحیی 
گل محمدی مخالف بازگشت آل کثیر بود و به 
شکلی کنایی در پایان بازی آلومینیوم در هفته 
اول مسابقات هم اعلام کرد، قرمزها بازیکنان 
سایر تیم ها را نخواهند گرفت.فارغ از اینکه چه 
اتفاقاتی قرار است پیرامون ســپاهان بیفتد، 
موضوع حائزاهمیت برای سپاهان قانونی شدن 
قرارداد عیسی آل کثیر است و چه خبری بهتر از 
اینکه صید چشم گیر آنها در پنجره تابستانی از 
تیم رقیب، در مصاف هفته چهارم طلایی پوشان 
اصفهانی که یک بازی نه چندان دشــوار برابر 

پیکان خواهد بود، محک زدن خود را آغاز کند .

فوتبال جهان

عکس خبر

 شگفتی مانه از 
دیدن برادر دوقلوی 

هم تیمی اش!
هنگامی که مهاجم سنگالی تیم النصر 
در حال دست دادن با بازیکنان الفتح 
بود، با دیدن هم تیمی اش یعنی علی 
لاجامی در لباس حریف، به شــدت 
شگفت زده شــد. در واقع سادیو مانه 
خبر نداشت شــخصی که با او دست 
داده، قاســم لاجامی بــرادر دوقلوی 

علی، هم تیمی او در النصر است.

نایب قهرمان کشتی آزاد المپیک تاکید کرد: علیرضا 
دبیر نباید اجازه بدهد اعتبار کشــتی بازیچه دست 
برخی افراد شود.علیرضا رضایی در گفت وگو با ایسنا، 
درباره ارزیابی خود از کســب ۴ عنوان قهرمانی تیم 
های ملی کشــتی آزاد و فرنگی نوجوانان و جوانان 
ایــران در رقابت هــای قهرمانی جهــان، اظهار کرد: 
خوشــبختانه با برنامه ریزی و حمایت های خوب 
فدراسیون کشتی شاهد شــکوفایی و کسب نتایج 
درخشــان تیم های ملی رده های پایه در مسابقات 
قهرمانی جهان بودیم. انصافا حمایت فدراســیون 
کشتی در کسب این نتایج تاثیر زیادی داشته و میدان 
دادن به مربیان جوان و اعتماد به آن ها نتایج خوبی را 
برای ورزش اول ایران به همراه داشته است تا جایی 

که یک مربی جوان، جویای نام و با اســتعداد مثل 
بهنام احسان پور در اولین سال حضور خود به عنوان 
سرمربی تیم کشــتی آزاد نوجوانان موفق به کسب 
عنوان قهرمانی می شــود.وی در ادامه درباره حرف 
و حدیث های فراوان درباره اتفاقات لیگ کشــتی و 
اینکه فدراســیون چه اقداماتی را برای برگزاری یک 
لیگ بدون حاشیه باید در دستور کار قرار دهد، گفت: 
متاسفانه لیگ کشتی طی سال های اخیر با دخالت 
و ورود یکســری افراد با حواشــی و اتفاقات تلخی 
همراه بوده که باعث شــده به اعتبار و آبروی کشتی 
لطمه زیادی وارد شود. این افراد لیگ یک و لیگ برتر 
کشتی را با اقدامات خود به چالش کشیدند و خیلی 
از افراد جامعه کشــتی و حامیان مالی با دیدن این 

اتفاقات عطای لیگ را به لقایش بخشیدند.رضایی 
افزود: فدراسیون کشتی باید به صورت جدی با این 
افراد برخورد کند و نگذارد اعتبار کشتی بازیچه دست 
برخی ها شود. بعد از روشــنگری های اخیر درباره 
لیگ و نقش برخی آقایان، این افراد تهدید کردند اگر 
فدراسیون کشتی از آن ها حمایت نکند، استعفا می 
دهند و از کشــتی می روند؛ اما دیدیم که فدراسیون 
هیچ حمایتی نکرد ولی آن ها پای حرف خودشــان 

نایستادند و نرفتند.

 رضایی: 

دبیر نگذارد اعتبار کشتی بازیچه دست برخی ها شود
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آموزش کارشناسان بازدید دفاتر پیشخوان دولت برای انجام 
امور شهرداری اصفهان

مدیر شهرسازی الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان گفت: جلسه آموزشی 
کارشناسان بازدید دفاتر منتخب پیشخوان دولت در راستای افزایش سطح علمی و مهارتی آن ها برای 
انجام امور شهرداری این کلانشهر برگزار شد.امید علی اصغری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهارکرد: 
معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان از اواخر سال ۱۳۹۴ تاکنون بر اساس تصمیم مدیریت 
وقت شهرداری اصفهان، در راستای تسریع و ســهولت در پاسخگویی به ارباب رجوع و بهبود کیفیت 
در انجام درخواست شهروندان، برای برون ســپاری تعدادی از خدمات شهرسازی شهرداری اقدام 
کرده است.وی افزود: از جمله اقدامات برون سپاری شده می توان به انجام استعلامات نقل وانتقال 
)دفترخانه(، بانک، حفاری و ثبت درخواســت های پروانه ساختمان، سفت کاری، پایان کار، وصول 
عوارض سالیانه خودرو و ارائه آن از طریق تعدادی از دفاتر پیشخوان دولت متناسب با ظرفیت مورد 
نیاز در سطح مناطق پانزده گانه اصفهان اشاره کرد.مدیر شهرسازی الکترونیک معاونت شهرسازی 
شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: ارائه این خدمات به شهروندان موجب ایجاد زمینه اشتغال تعدادی 
از دانش آموختگان با مقاطع کارشناسی و بالاتر در رشته های معماری، شهرسازی و عمران در مجموعه 
دفاتر پیشخوان دولت طرف قرارداد با شهرداری اصفهان شده است، به نحوی که در حال حاضر حدود 
۷۵ نیروی مهندس در این مجموعه مشغول فعالیت هستند.وی تصریح کرد: واحد امور هماهنگی 
و نظارت بر دفاتر پیشــخوان دولت نیز طبق دســتورات و تصمیم های مدیریتی در حوزه شهرسازی 
الکترونیک در معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان با توجه به ضرورت و نیاز به آموزش 
نیروی متخصص و کارآمد جهت اشتغال در مجموعه دفاتر پیشخوان دولت برای برگزاری دوره جدید 
و کلاس های آموزشــی برای نیروهای فنی و ماموران بازدید دفاتر پیشخوان دولت برای انجام امور 

شهرداری اقدام کرده است.
علی اصغری خاطرنشان کرد: تعداد استعلام های انجام شده در سال گذشته حدود ۵۱ هزار و ۵۰۰ مورد 

بوده و از ابتدای سال جاری تا پایان مردادماه نیز ۱۸۳۶۳ استعلام انجام شده است.
 

بهره برداری آکواریوم اصفهان به مدیریت ناژوان محول می شود
رییس شورای اسلامی شهر اصفهان، جزئیات جلسه کمیسیون تلفیق این هفته شورای ششم را تشریح 
کرد.محمد نورصالحی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهارکرد: جلسه این هفته کمیسیون تلفیق شورای 

اسلامی شهر اصفهان روز سه شنبه از ساعت ۶ بامداد آغاز شد و تا حدود ساعت ۱۵ ادامه یافت.
وی افزود: در ابتدای این جلسه، نشست مشــترکی با حضور شهردار اصفهان و معاون محیط زیست و 
خدمات شهری شهردار درباره نظافت و فضای سبز شهر برگزار و چالش ها، نقاط قوت و ضعف و اقدامات 
لازم و انجام شده در این بخش ها و سایر بخش های خدمات شهری همچون رفت وروب و حمل پسماند 

به عنوان مواردی که بسیار مورد توجه شهروندان اصفهانی است، مطرح شد.
رییس شورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه درباره برنامه مدیران شــهری برای ادامه و ارتقای 
فعالیت های حوزه خدمات شهری، جلسه ای چهار ساعته برگزار و تمام ابعاد آن بررسی شد، خاطرنشان 
کرد: در این جلسه مدیران شــهری گزارش هایی از اقدامات و برنامه ریزی های انجام شده ارائه کردند و 
اعضای شورا نیز با توجه به موارد مطرح شده از سوی شــهروندان و نظرات خود، به مواردی اشاره کردند 
و به جمع بندی خوبی رسیدیم تا بعضی اقدامات با برنامه ریزی و زمان بندی انجام شود.وی با اشاره به 
گزارش حسابرسی فعالیت های مالی در سال گذشته اضافه کرد: تا پایان شهریورماه امسال مهلت داریم 
در این رابطه در کمیسیون تلفیق اظهار نظر کنیم؛ البته حسابرس منتخب شورا که حسابرسی فعالیت های 
مالی و اجرایی سال قبل شهرداری را انجام داده بود، گزارش خود را ارائه کرد و نظرات و مواردی که باید در 
ادامه اصلاح شود نیز مطرح شد.نورصالحی با بیان اینکه در ادامه جلسه کمیسیون تلفیق، تشکیل کمیته 
حسابرسی شهرداری مورد بحث قرار گرفت، افزود: به تازگی بخشنامه ای از سوی وزارت کشور ابلاغ شده 

است که طبق آن باید کمیته حسابرسی شهرداری ها تشکیل شود.

شهردار اصفهان:

صنایع، حق شهر را پرداخت کنند 

شهردار اصفهان گفت: طی چند سال گذشته عوارض آلایندگی به شهر 
اصفهان پرداخت نشده اســت، بنابراین درخواست مدیریت شهری 
این است که دســتگاه های ذی ربط از جمله صنایع، عوارض آلایندگی 

خود را پرداخت کنند.
به گزارش خبرنگار ایمنا، علی قاسم زاده شــنبه چهارم شهریورماه در 
برنامه رادیویی »ســلام اصفهان« با تبریک فرارســیدن هفته دولت 
به تمام دولت مــردان به ویژه کارمندان اظهار کرد: در حال بازنویســی 
برنامه راهبردی شهر اصفهان هســتیم؛ در مطالعات انجام شده پنج 
هدف کلان برای شهر اصفهان اســتخراج شده که در رأس آن مسائل 

زیست محیطی قرار دارد و به عنوان هدف اصلی به شمار می رود.
وی افزود: این اهداف کلان در گفت وگو با فرهیختگان و نخبگان و در 
نظرسنجی از مردم، همچنین با استفاده از اسناد بالادستی به دست 

آمده است.
شــهردار اصفهان با بیــان اینکه حل مســائل زیســت محیطی جز با 
همدلی و همراهی دســتگاه ها و کمک خود مردم امکان پذیر نیست، 

تصریح کرد: هر کدام از ما ســهمی در کاهش آلایندگی و مشــکلات 
زیست محیطی شهر داریم، از این رو باید کمک کنیم تا این مشکلات 
رفع شود، در واقع باید به خاطر خودمان، فرزندان مان و حفظ طبیعت 

شهرمان، این خطر را جدی بگیریم.
وی ادامه داد: یکی از راهکارهای پیش بینی شده در قانون، این است 
که دستگاه های آلاینده ای که به هر علت در شهر فعال هستند به ویژه 
صنایع، درصدی از ســهم فروش خود را در قالب عوارض آلایندگی به 
شهر پرداخت کنند و شهرداری موظف است با استفاده از این عوارض به 
توسعه زیرساخت های حمل ونقل عمومی و کاهش آلایندگی در شهر و 

توسعه فضای سبز بپردازد.
قاسم زاده تصریح کرد: از چند سال پیش این عوارض که رقم سنگینی 
است به شــهر اصفهان پرداخت نشــده اســت، بنابراین درخواست 
مدیریت شهری این است که دســتگاه های ذی ربط از جمله صنایع، 

عوارض آلایندگی خود را پرداخت کنند.
وی با بیان اینکــه طبق قانــون صنایعی که در شــعاع ۳۰ کیلومتری 

هر شــهری قرار دارند، باید عوارضی را از ســهم فروش خود پرداخت 
کنند تا این عوارض صرف محیط زیست شــود، گفت: در حال حاضر 
اســتانداری، شــهرداری و نماینــدگان مــردم اصفهــان در مجلس 
شــورای اســلامی، پیگیری هایی را در این راســتا انجــام داده اند، 
اما دغدغه اصلــی صنایعی که مشــمول این قانون هســتند، به هر 
دلیلی تنها حفظ منافع ســازمانی خودشان اســت و تلاش می کنند 
که با اســتفاده از انــواع روش ها، قانــون را دور بزنند و حق شــهر را 
 پرداخت نکننــد، از این رو این موضوع را به شــدت پیگیر هســتیم و 

مطالبه می کنیم.
شــهردار اصفهان تاکید کرد: اگر طبق روال قانونی ایــن اقدام انجام 
نشــود، باید از روش های اعمال قانون کمک بگیریم و دســتگاه ها را 

موظف به پرداخت حقوق شهر کنیم.
وی خاطرنشــان کرد: بخش دیگر تلاش ها برای حفظ محیط زیست 
شهر با کمک مردم به سرانجام می رســد تا اصفهان از شرایط بهتری 

برای زندگی برخوردار باشد.

مدیرعامل ســازمان عمران شــهرداری اصفهان با 
اشــاره به پیشــرفت ۷۲ درصدی پروژه تعریض 
بزرگراه شــهید خرازی، گفت: تــلاش می کنیم تا 
یک ماه آینده پروژه را به شهروندان تحویل دهیم.

امیرعبــاس رحمتی در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا 
با اشــاره به آخرین اقدامات انجام شده در پروژه 
تعریض بزرگراه شهید خرازی اظهار کرد: عملیات 
اجرای حفاری شمع های ســازه نگهبان دیوارها به 

اتمام رســیده و خاک برداری محل تعریض انجام 
شده است.

وی افــزود: در حــال حاضــر بخش زیــادی از 
زیرسازی پروژه انجام شده است و در ضلع شرق 
و غرب پروژه تعریض بزرگراه شــهید خرازی، این 

عملیات ها با قوت ادامه دارد.
مدیرعامل ســازمان عمران شــهرداری اصفهان با 
بیان اینکه بدنه سازی طرح تعریض بزرگراه شهید 
خرازی در حال انجام است و در حال حاضر شاهد 
پیشرفت ۷۲ درصدی پروژه هستیم، خاطرنشان 
کرد: تلاش می کنیم تا یک ماه آینــده پروژه را به 

شهروندان تحویل دهیم.

وی افــزود: پــروژه تعریــض بزرگــراه شــهید 
خرازی حدفاصل پــل مطهری تا خیابان شــهید 
اشــرفی اصفهانی، به طول ۳۰۰ متر در دو باند و در 

مجموع به طول ۶۰۰ متر اجرا می شود.
وی با بیان اینکه با تکمیل این پروژه در هر باند یک 
خط عبور جدید به خطوط فعلی اضافه می شــود، 
افزود: این پروژه شامل عملیات حفاری شمع های 
سازه نگهبان شامل حدود ۱۴۲ شمع، خاک برداری 
و موضوعات و عناوین مختلف نیز شامل بتن ریزی، 
آرماتوربندی، اجرای دیوار، زیرســازی و روسازی 
معبر تازه تعریض شده و در نهایت اجرای آسفالت 

می شود.

 مدیرعامل سازمان عمران شهرداری اصفهان خبر داد:

پیشرفت 72 درصدی پروژه تعریض بزرگراه شهید خرازی

طی چند سال گذشته عوارض آلایندگی به شهر اصفهان 
پرداخت نشده است، بنابراین درخواست مدیریت 
شهری این است که دستگاه های ذی ربط از جمله صنایع، 

عوارض آلایندگی خود را پرداخت کنند

اعلام فراخوان جذب دانشجو در دانشکده علوم قرآنی اصفهان
دانشــکده علوم قرآنی اصفهان از طریق آزمون سراســری برای دوره روزانه مقطع کارشناسی، دانشجو 
می پذیرد.دانشکده علوم قرآنی اصفهان وابسته به دانشگاه علوم و معارف قرآن کریم از میان داوطلبان 
کنکور سراسری در دوره روزانه مقطع کارشناسی، دانشجو می پذیرد.متقاضیان برای تحصیل در رشته علوم 
قرآن و حدیث دانشکده علوم قرآنی اصفهان باید کدرشــته محل ۳۵۱۵۵ را در فرم انتخاب رشته آزمون 
سراسری وارد کنند.تحصیل در این دانشکده، رایگان است و متقاضیان در صورت پذیرفته شدن از امکاناتی 
مانند خوابگاه دانشجویی، تسهیلات و وام و کتابخانه تخصصی بهره مند می شوند.علاقه مندان برای دریافت 
اطلاعات بیشتر در این زمینه می توانند با شماره های ۰۳۱۴۵۸۵۰۷۷۱ و ۰۳۱۴۵۸۵۰۹۰۰ تماس بگیرند.

دانشکده علوم قرآنی اصفهان در دولت آباد، بلوار طالقانی، خیابان حسام دولت آبادی واقع شده است.
 

برگزاری آزمون وکالت قوه قضاییه در استان اصفهان
آزمون وکالت قوه قضاییه با حضور ۵ هزار و ۶۵۶ نفر در استان اصفهان برگزار شد.رییس کل دادگستری 
استان اصفهان در بازدید از یکی از حوزه های امتحاتی در دانشگاه اصفهان گفت: این آزمون در ۸ حوزه در 
شهرستان های استان اصفهان از جمله کاشان، نجف آباد اصفهان برگزار شد.حجت الاسلام والمسلمین 
اسد ا...جعفری افزود: ۲ هزار و نفر از ۹۸۵ از شرکت کنندگان در این آزمون را بانوان و ۲ هزا رو ۶۸۰ نفر آقایان 
را تشکیل می دهند.نتیجه آزمون بر اساس قانون تســهیل صدور مجوز های کسب و کار محاسبه خواهد 
شد.وی با اشاره به اینکه تا ۴۰ روز آینده نتایج این آزمون اعلام می شود ،گفت: با شروع به کار وکلای جدید 

مردم با سهولت می توانند برای پرونده های خود وکیل انتخاب کنند.
 

سخنگوی مرکز اورژانس استان:

2 حادثه ترافیکی در اصفهان 12 مصدوم داشت
سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان از مصدومیت ۱۲ نفر در ۲ حادثه ترافیکی در استان اصفهان خبر 
داد.عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشــاره به حادثه ویژه ترافیکی در استان اصفهان اظهار 
داشت: این حادثه ساعت ۱۵ و ۵۷ دقیقه به مرکز فرماندهی عملیات اورژانس استان اصفهان گزارش 
شد.وی افزود: در این حادثه یک دستگاه پراید و یک دستگاه پیکان وانت در جاده سمیرم - آباده بعد از 
سد حنا با یکدیگر برخورد کرده اند.سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان با اشاره به اعزام ۲ واحد امدادی 
اورژانس ۱۱۵ برای این حادثه ابراز داشت: این حادثه پنج مصدوم شامل سه خانم، یک مرد و یک کودک 
دختر داشت که به بیمارستان سیدالشهدا سمیرم منتقل شدند.وی با بیان اینکه تصادف پراید و تیبا نیز 
ساعت ۱۷ و ۲۳ دقیقه به مرکز فرماندهی عملیات اورژانس استان اصفهان گزارش شده، ادامه داد: این 
حادثه نیز در محور چادگان نرسیده به سه راهی سد، گردنه سرخ اتفاق افتاده است.عابدی با اشاره به اعزام 
۲ واحد امدادی اورژانس ۱۱۵ و یک کد هلال احمربرای این حادثه افزود: این حادثه ۷ مصدوم شامل ۴ 

خانم، ۲ مرد و یک کودک پسر داشت که به بیمارستان بوعلی چادگان منتقل شدند.
 

بیشترین افتتاح ساختمان های بیمه سلامت در استان 
اصفهان صورت می گیرد

مدیرکل توسعه مدیریت و پشتیبانی سازمان بیمه سلامت ایران گفت: سازمان بیمه سلامت یک سازمان 
خدمت رسان به مردم شریف ایران اســت و بیش از ۵۰ درصد از مردم ایران تحت پوشش بیمه سلامت 
هستند.به گزارش خبرگزاری فارس از اصفهان، وحید پورشاســب، در آیین افتتاح ساختمان اداره بیمه 
سلامت شهرستان لنجان اظهارداشت: سازمان بیمه سلامت یک سازمان خدمت رسان به مردم شریف 
ایران است و بیش از ۵۰ درصد از مردم ایران تحت پوشش بیمه سلامت هستند. وی، حذف دفترچه های 
درمانی را اقدام بزرگ دولت سیزدهم برشمرد و افزود: این اقدام با صرفه جویی مالی، پیش زمینه تشکیل 

پرونده الکترونیک برای بیماران است.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 اموال شهرداری اصفهان 
باید مولدسازی شود

رییس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار 
شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه از 
اموال شهرداری باید به خوبی استفاده شود، 
زیرا امــوال، املاک و درآمدهای شــهرداری 
می تواند برای مولدســازی به کار آید، گفت: 
مدیریت شــهری در دوره فعلــی امانت دار 
شهروندان اصفهانی است.مجید نادرالاصلی 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهارکرد: با توجه به 
اینکه شهرداری یکی از متمول ترین نهادهای 
شهری محسوب می شــود، مدیریت شهری 
در دوره فعلی امانت دار شــهروندان اصفهانی 
اســت.وی با بیان اینکه شــهرداری اصفهان 
ظرفیت های زیادی دارد که برای اســتفاده از 
این ظرفیت ها، املاک و اموال، باید لیســت 
آن را به صورت دقیق داشــته باشیم تا بدانیم 
کجا مورد بهره برداری قــرار می گیرد و آیا این 
بهره برداری در راستای ماموریت های مدیریت 
شهری است، افزود: این موضوع به عنوان یک 
خواســته، هر چند که پیش تر هم گفته شده، 
اما مورد توجه کافی قرار نگرفته است، بنابراین 
شــهرداری باید حافظ منافع مردم باشد زیرا 
این منافع قابل توجه است و می تواند به عنوان 
فرصت های درآمدزایی و بهره وری مورد توجه 
باشد تا رشد روزافزون این ظرفیت ها را شاهد 
باشیم.رییس کمیســیون ویژه آب و مناطق 
کم برخوردار شورای اســلامی شهر اصفهان با 
بیان اینکه شــهرداری مجموعه ای از اموال را 
دارد که باید روزآمد شود، خاطرنشان کرد: اگر 
این نهاد شهری یک ساختمان تحت تملک 
دارد، باید تبدیل به احســن، یا فرصتی برای 
استفاده بهینه از آن ایجاد شــود.وی با بیان 
اینکه فقط واگذاری و خرید و فروش در حال 
حاضر مطرح نیست، بلکه بهره وری مناسب از 
آن باید مورد توجه باشد، اضافه کرد: به عنوان 
مثال بهتر است ساختمانی را امروز بفروشیم 
و به فرصــت دیگر و درآمد بیشــتری تبدیل 
کنیم، در غیر ایــن صورت حق مطلــب را ادا 
نکرده ایم؛ شهرداری باید از اموال خود استفاده 
 خوبی ببــرد و فقط در اختیــار دفاتر مختلف

 قرار نگیرد.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه گفت: میزان اعتبارات برای نوســازی و بازسازی جدا از بحث نگهداری است. در بحث نگهداری برای روغن، 
گازوئیل، فیلتر، لاستیک و تسمه هزینه می شود، اما برای بازسازی، این اعتبارات شامل اتوبوسی می شود که از نظر فنی از رده خارج یا دچار فرسودگی شده باشد، 
اما هنوز می توان از آن استفاده کرد.سیدعباس روحانی افزود: امسال حدود ۲۵۰ میلیارد تومان برای بازسازی اتوبوس ها در ردیف های اعتباری قرار گرفته که حدود 
۱۰۰ میلیارد تومان به صورت ردیف های جاری و ۱۵۰ میلیارد تومان به صورت ردیف های عمرانی پیش بینی شده است.وی تصریح کرد: برای نوسازی ناوگان نیز 
ردیف جداگانه ای در نظر گرفته می شود، بدین معنی که اتوبوسی را از مدار خارج می کنیم، اتوبوسی که دیگر قابلیت بازسازی ندارد، باید اتوبوس جدید جایگزین آن 
شود؛ برای این موضوع نیز هر سال ردیفی به صورت ردیف باز در بودجه شهرداری به دلیل اینکه قیمت اتوبوس و نحوه واگذاری آن ها مشخص نیست، پیش بینی 
می شود.روحانی گفت: امسال ۳۵۰ میلیارد تومان در بودجه برای نوسازی ناوگان اتوبوسرانی دیده شده و این در حالی است که برای این منظور در حال انعقاد قرارداد 
به مبلغ ۷۰۰ میلیارد تومان هستیم؛ این به آن معناست که ما برای بحث نوسازی اتوبوس ها متوقف به ردیف نمی شویم و شهرداری و شورای اسلامی شهر برای این 
موضوع بعد از ردیف دیده شده، اصلاح بودجه را نیز در نظر می گیرند.مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه اظهارکرد: تعمیر اتوبوس ها روزانه ادامه 
دارد و هر روز در توقفگاه شهید مهرابی در تمام قسمت ها از جمله آپاراتی، چرخ بندی، تعمیر موتور، گیربکس، صافکاری و سایر قسمت، تعدادی اتوبوس متوقف 

و در حال تعمیر است، اما در بحث بازسازی با استفاده از سامانه نت می توان گفت که آمار بازسازی جزئی سال گذشته ۱۰۴۰ مورد و امسال ۳۶۰ مورد بوده است.

تخصیص 250 میلیارد تومان اعتبار برای بازسازی اتوبوس های اصفهان

 مراسم اولین سالگرد 
ارتحال آیت ا... 

محمدعلی ناصری
مراســم اولیــن ســالگرد ارتحال 
آیــت ا... محمدعلی ناصــری در 
گلستان شهدای اصفهان برگزار شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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  رییس مرکز نظارت، ارزیابــی و تضمین کیفیت وزارت علــوم، تحقیقات و 
فناوری گفت: شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهــان حکمرانی حوزه فناوری 
کشور را بر عهده دارد و می تواند به تنظیم دقیق نظام ارزیابی پارک های فناوری 
در وزارت علوم کمک کند.به گزارش روابط عمومی شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان، دومین جلسه بازدید هیئت نظارت، ارزیابی و تضمین کیفیت وزارت 
علوم، تحقیقات و فناوری از شهرک در هفته گذشته انجام شد. در این جلسه 
که با حضور رییس و معاون مرکز نظارت، ارزیابی و تضمین کیفیت وزارت عتف 
انجام شد، قاسم مصلحی، رییس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، اظهار 
کرد: اولین مرکز رشد فناوری کشور در سال 137۹ توسط این شهرک راه اندازی 
شد. همچنین مرکز منطقه ای توســعه مراکز رشد و پارک های علم و فناوری 
توسط سازمان آموزشی، علمی و فرهنگی ســازمان ملل متحد )یونسکو( به 
عنوان تنها مرکز از این نوع در ســال 138۹ در این شهرک تاسیس شده و در 
چارچوب وظایف این مرکز آموزش های لازم به کشورهای در حال توسعه نظیر 
نیجریه، عمان و کشورهای عضو سازمان اکو برای آشنایی با نحوه راه اندازی و 

مدیریت مراکز رشد و پارک های فناوری داده شده است.  
وی افزود: در حال حاضر 675 شــرکت فناور و دانش بنیان در شهرک علمی 
و تحقیقاتی اصفهان مستقر هستند که نرخ موفقیت شان بیش از 75 درصد 
است. همچنین واحد های فناور مستقر در شــهرک بر اساس ماده ۹ قانون 
حمایت شــرکت ها و موسســات دانش بنیان از پرداخت مالیات و عوارض 
معمول کشور معاف هستند. رییس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان گفت: 
این شــهرک در روابط بین المللی نیز از موقعیت خوبی برخوردار بوده و عضو 
هیئت مدیره انجمن پارک های علمی آسیا )ASPA( و نیز اولین عضو ایرانی 

انجمن جهانی پارک های علم و فناوری )IASP( است.  
روح ا... رازینی، رییس هیئت نظارت، ارزیابی و تضمین کیفیت وزارت عتف 
نیز در این رویداد اظهار کرد: در تلاش هستیم تا رویکرد تضمین کیفیت را در 
دوره جدید مرکز بیشــتر تقویت کنیم و مراجعه به شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان با همین هدف صورت گرفته است و بنابراین انتظار داریم پارک های 
علم و فناوری ما را در کنار خود بدانند. امیدواریم در این نشست ها مسائل و 
مشکلات حوزه فناوری را بشناسیم و در جلسات وزارت علوم بتوانیم به رفع 

آن ها کمک کنیم.  
وی افزود: حضور در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان به دلیل وجود جوانان 

و فضای خلاقانه و نوآورانه برای ما نشاط آفرین است. شهرک حکمرانی حوزه 
فناوری کشور را بر عهده دارد و می تواند به تنظیم دقیق نظام ارزیابی پارک های 
فناوری در وزارت علوم کمک کند. ما بایــد با رویکرد صیانتی به حوزه فناوری 
و دانش بنیان نگاه کنیم و مجموعه ای اصیل نظیر شهرک علمی و تحقیقاتی 

اصفهان می تواند به تقویت این نگاه کمک کند.  
رییس هیئت نظارت، ارزیابــی و تضمین کیفیت وزارت عتــف گفت: ارتباط 
حوزه فناوری با جامعه یک شاخص مهم اســت و باید تلاش کنیم علاوه بر 
مسئولان نهادهای بالادستی، مردم عموم جامعه و جوانان با پیشرفت های 
فناوری و نوآوری و پارک های علم و فناوری آشنا شوند. معتقدیم حوزه فناوری 
می تواند مزیت رقابتی برای مجموعه وزارت علوم باشد. دیدن دستاوردهای 
شرکت های دانش بنیان بسیار امیدبخش اســت و باید بتوانیم از پارک های 
فناوری و شــرکت های زیرمجموعه برای حل مســائل و چالش های حوزه 

آموزش عالی، پژوهش و فناوری استفاده کنیم.  
حجت ا... مرادی پور، معاون مرکز نظــارت، ارزیابی و تضمین کیفیت وزارت 
عتف نیز گفت: روند توسعه شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، روند توسعه 
فناوری در ایران را نشان می دهد و مزیت شهرک این است که شرکت های نوپا 
را از ابتدا حمایت کرده و به شرکت های بزرگ فناوری تبدیل می کند و همین 

شرکت ها در شهرک سرمایه گذاری کرده و به توسعه شهرک کمک کرده اند. 
در پایان این بازدید، اعضای هیئت نظــارت، ارزیابی و تضمین کیفیت وزارت 
علوم، تحقیقات و فناوری از شــرکت های فناور و دانــش بنیان و همچنین 

فضاهای کالبدی شهرک بازدید کردند.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با اشاره به مشــارکت 100 درصدی مردم در 
اجرای پروژه بازآفرینی محله همت آباد گفت: مشارکت مردم راه موفقیت بازآفرینی 
شهری است.به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی از استان اصفهان؛ علیرضا 
قاری قرآن مدیر کل راه و شهرســازی اســتان اصفهان اظهارکــرد: بازآفرینی محله 
همت آباد، از بافت های فرسوده شهر اصفهان یکی از طرح های شاخص این اداره کل 
بوده اســت، که تجربه ای موفق برای اصلاح بافت های ناکارآمد و فرسوده محسوب 
می شــود.وی با بیان اینکه کار جدید زمانی اتفاق می افتد که بــا همکاری مردم و به 
صورت مستقیم با آنان انجام شود، گفت: در طرح بازآفرینی محله همت آباد به هیچ 
عنوان مسئله و دغدغه بحث ریالی، سودآوری و سرمایه گذاری نبود چرا که در راستای 
بازآفرینی، گروه های مرتبط در حد خود، منافع شــان تامین و نیازهای شان برطرف 
می شود.مدیر کل راه و شهرسازی استان اصفهان افزود: مبحث بازآفرینی محله همت 
آباد را می توان به یک مجموعه ســه ضلعی تعبیر کرد که متشکل از مردم )به عنوان 
ضلع اصلی و تامین کننده زمین(، دولت و شهرداری )به عنوان ارائه دهنده تسهیلات و 
طرح ها( و بخش خصوصی )به عنوان مجری( است.وی بیان کرد: پروژه بازآفرینی 

محله همت آباد اصفهان با مشــارکت 100 درصدی مردم انجام شد و از خصوصیات 
ویژه آن کارفرمایی مالکان یا همان مردم بوده که از طریق ایجاد شرکت تعاونی، احیا 
و نوسازی صورت گرفته است.قاری قرآن افزود: همچنین از دیگر خصوصیات آن راه 
اندازی و اداره دفتر تسهیل گری توسط شرکت تعاونی و نهاد محلی است که برای اولین 
بار به عنوان اقدام جهادی برای توسعه درون زا در کشور انجام شده است.وی در ادامه به 
دیگر برنامه های اجراشده در خصوص بازآفرینی شهری و سکونتگاه های غیررسمی 
در مدت یک سال گذشته پرداخت و گفت: در این مدت 33 جلسه ستاد بازآفرینی در 
24 شهرستان استان اصفهان تشکیل شد همچنین بیش از 20 محله هدف بازآفرینی 
تصویب شده است.مدیرکل راه و شهرســازی استان عنوان کرد: همچنین 53 پروژه 
بازآفرینی با اعتباری بالغ بر 273 میلیارد ریال شامل احداث پایگاه سلامت و سرای 
محله، سالن های اجتماعات آموزش بهداشت عمومی و ورزشی، آسفالت و روشنایی 
معابر، تدوین و ابلاغ شرح خدمات به دفاتر تســهیل گری، توسعه محله و خدمات 
نوسازی در مناطق و محله های حاشیه نشین همچنین به کارگیری یگان حفاظت از 

اراضی برای پیشگیری از توسعه حاشیه نشینی در این استان اجرا شده است. 

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت: توسعه سبد محصولات ارزش افزا شامل ریل، 
آرک و محصولات آلیاژی از برنامه های شرکت ذوب آهن اصفهان است.

به گزارش بازار مهدی کوهی اظهار کرد: اصلاح ساختار مالی شرکت ذوب آهن اصفهان 
در قالب افزایش سرمایه به شکل های مختلف صورت خواهد گرفت و از بازارهای 
نوین مالی استفاده خواهد شد.وی افزود: شرکت ذوب آهن اصفهان برای تامین 
پایدار مواد اولیه برنامه دارد و باید از واردات کک و زغال ســنگ بی نیاز شود و برای 
سنگ آهن هم وزارت صمت و ایمیدرو کمک کنند که از مزایای سنگان و بافق مرکزی 
برخوردار شــویم.مدیرعامل ذوب آهن اصفهان تاکید کرد: توسعه سبد محصولات 
ارزش افزا شامل ریل، آرک و محصولات آلیاژی از دیگر برنامه های شرکت ذوب آهن 
اصفهان است.وی گفت: مولدسازی دارایی های راکد و منجمد ذوب آهن اصفهان با 
هدف تامین مالی سرمایه در گردش انجام خواهد شد.کوهی افزود: سرمایه گذاری 
خیلی خوبی درباره یوتیلیتی ها از جمله توسعه و اورهال نیروگاه 240 مگاواتی )که 

عملا درحال حاضر 130 مگاوات بیشتر تولید نمی کند( صورت گرفته است و  هنگام 
کمبود برق و گاز می تواند کمک مناسبی برای مجموعه ذوب آهن باشد.مدیرعامل 
ذوب آهن اصفهان گفت: تصمیم مدیران قبلی شرکت مبنی بر خرید پساب شهری 
شهرهای اطراف بسیار بجا بوده و در خرداد سال آینده، پساب های مذکور وارد مدار 
تولید ذوب آهن اصفهان خواهد شــد.وی افزود: سرمایه گذاری شرکت ذوب آهن 
اصفهان در خرید پساب های شهری، 600 میلیارد تومان و در احداث خط انتقال آب 
از هرمزگان به اصفهان نیز دارای 21 درصد سهام است که شامل دو هزار و 500 میلیارد 
تومان می شــود و یک هزار و 800 میلیارد تومان از آن امسال صورت خواهد گرفت.

کوهی با بیان اینکه کاهش ضایعات و بهینه سازی مصرف مواداولیه از جمله اقدامات 
مهم شرکت ذوب آهن اصفهان است، خاطرنشان کرد: توسعه کارهای دانش بنیان 
از اولویت های ذوب آهن اصفهان است. کار دانش بنیان از نظر ما یعنی یک پروژه از 

نظر زمان و از جنبه قیمت به یک سوم کاهش یابد.

در بازدید رییس مرکز نظارت، ارزیابی و تضمین کیفیت وزارت علوم از شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان مطرح شد:

 شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان می تواند به تنظیم دقیق نظام ارزیابی 
پارک های فناوری کشور کمک کند

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان بیان کرد:

توسعه سبد محصولات ارزش افزای ذوب آهن شامل ریل و محصولات آلیاژی

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان مطرح کرد:  

مشارکت مردم؛ راه موفقیت بازآفرینی شهری

منبع: بازار 
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